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У ЖИЖИ

Гувернер Народне 
банке Србије Јорго-

ванка Табаковић изја-
вила је да НБС подр-
жава Предлог закона о 
буџету за 2025. gоди-
ну, који је предложи-
ла Влада Србије, и да 
очекује да ће следеће 
године инфлација у 
Србији бити 3,7 одсто.

На јавном слушању, 
на којем је предста-
вљен Предлог закона 
о буџету Републике 
Србије за 2025. годи-
ну, Табаковић је рекла 
да се међугодишња 
инфлација у мају ове 
године вратила у гра-
нице циља од три плус 
минус један и по про-
цената и након тога је 
наставила да се креће 
унутар тих граница.

„Она би до краја ове 
године требало да се 
креће око нивоа од че-
тири одсто или благо 
изнад, а затим да успо-
рава и крајем наредне 
године се приближи 
централној вредности 

циља. У 2025. години 
очекујемо просечну 
инфлацију од 3,7 од-
сто, што је готово у 
складу са пројекцијом 
коју је Министарство 
финансија користило 
приликом припреме 
буџета за 2025. годину 
и у њиховим пројек-
цијама она износи 3,5 
одсто“, навела је Таба-
ковић.

Додала је да је буџет 
за наредну годину 
припреман уз пре-
тпоставку да ће при-
вредни раст у 2025. 
износити 4,2 одсто, а 
пројекција НБС је да 
ће бити у распону из-
међу четири и пет, са 
централном вредно-
шћу пројекција од 4,5 
одсто.

Председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић 

изјавио је да ће у року од 15 
дана предложити Народној 
скупштини нове министре 
грађевине, саобраћаја и 

инфраструктуре, и унутра-
шње и спољне трговине, јер 
су оставке на те функције 
поднели Горан Весић и То-
мислав Момировић.

Вучевић је рекао да ће 
након тога председница 
Народне скупштине Ана 
Брнабић заказати седницу 
на којој ће бити изабрани 
нови министри. Додао је 
да је именовао Дарка Гли-
шића и Андријану Меса-
ровић као управитеље тих 
министарстава до избора 
нових министара.

На питање о седници На-

родне скупштине у дану за 
гласање, а након немилих 
сцена 25. новембра у Скупш-
тини, премијер Вучевић ре-
као је да ће народни посла-
ници у парламенту гласати о 
целом дневном реду који је 
био пред њима у понедељак, 
када је у скупштинској сали 
дошло до инцидента и фи-
зичког обрачуна.

„Нажалост, имамо ружне 
слике из српског парламен-
та. Имали смо више од 50 
тачака дневног реда и да 
је опозиција искористила 
сва права која им посло-
вник дозвољава, расправа 
би трајала до краја следеће 
недеље. Могло је да се раз-
говара буквално о свему 
и свачему, али није било 
воље за тим, него је била 
воља за насиљем“, рекао је 
председник Владе Вучевић.

Навео је да је добро да 
се у српском парламенту 
расправља и да се најо-
штрије износе аргумен-
тације, али да не може да 
оправда да неко долази да 
се туче и да не дозвољава 
другом да говори, те да су 
насиље и хаос у Скупшти-
ни Србије започели када 
су народни посланик Радо-
мир Лазовић и још неки по-
сланици опозиције ушли у 
простор који је предвиђен 
за чланове Владе, а не за 
народне посланике.

Председник Руске 
Федерације Вла-

димир Путин позвао 
је председника Србије 
Александра Вучића да 
посети Москву 25. маја 
наредне године, када 
ће бити обележено 80 
година од победе у 
Другом светском рату.

„Позивам Вас да уз-
мете учешће у свеча-
ностима поводом 80. 
годишњице победе у 
Великом отаџбинском 
рату, које ће се одр-
жати у Москви 9. маја 
2025. године“, навео 
је председник Путин у 
позиву и додао да тај 
датум симболизује за-
вршетак најстрашнијег 
рата у историји чове-
чанства.

У позиву је навео 
да је убеђен да ће чу-
вање памћења о вели-
кој победи учврстити 

заједничку одлучност 
да се супротстављамо 
било којим манифес-
тацијама неонацизма и 
повећавамо конструк-
тивну сарадњу у циљу 
обезбеђења мира и 
безбедности на пла-
нети.

„Одајемо дубоко 
поштовање јунаштву 
наших очева и дедова 
и сагињемо главе пред 

многобројним жртва-
ма нацизма“, истакао 
је председник Путин у 
позиву.

Председник Алек-
сандар Вучић изјавио 
је да ће се радо одаз-
вати на позив председ-
ника Путина и да ће то 
за њега бити велика 
част.

„Ако не буде смак 
света, а више нисам 

Председник Србије Александар Вучић 
честитао је републиканском кан-

дидату Доналду Трампу на победи на 
председничким изборима у САД. Пред-
седник Вучић је, између осталог, навео 
да је Србија посвећена сарадњи са САД 
на стабилности, просперитету и миру.

„Честитам Доналду Трампу на победи. 
Заједно се суочавамо са озбиљним иза-
зовима који су пред нама. Србија је пос-
већена сарадњи са САД на стабилности, 
просперитету и миру“, написао је пред-
седник Вучић у честитки.

ЈОрГОВанКа таБаКОВиЋ

СледеЋе ГОдине 
инфлациЈа 3,7 ОдСтО

УСКОрО ЋУ предлОжити 
нОВе МиниСтре

МилОШ ВУЧеВиЋ

ЧеСтитКа траМпУ за пОБедУ на 
предСедниЧКиМ изБОриМа

предСедниК пУтин пОзВаО 
предСедниКа ВУЧиЋа У МОСКВУ

сигуран, а надам се да неће, 
била би ми велика част да за 
80 година од ослобођења од 
фашизма будем на Црвеном 
тргу, као што сам био на 75 
година од ослобођења. Били 
смо тада Нетанијаху и ја је-
дини гости, тако да се поно-
сим борбом против фашизма 
у којој је учествовао српски 
народ“, рекао је председник 
Србије.

Британски јавни сервис Би-Би-
Си емитовао је интервју са 

председником Србије Александ-
ром Вучићем, који је у Београду 
водио новинар Стивен Сакура, у 
склопу емисије „Хардток“.

„Верујем у помирење у реги-
ону, али не у наратив који ће 
увек доносити нове политичке 
сукобе и чији је циљ да нанесе 
штету Србији и српским нацио-
налним интересима“, рекао је 
председник Србије у интервјуу, 
којег су карактерисала веома 
оштра питања новинара.

Говорећи о многим актуелним 
темама, нагласио је да су мир и 
стабилност на Косову и Мето-
хији, заправо, питање за све оне 
који су отворили Пандорину ку-
тију бомбардовањем суверене 
државе Србије, без сагласности 
Савета безбдности УН.

„Када питате људе у Србији: 
да ли подржавате територијал-
ни интегритет Украјине? Они ће 

рећи - да. И онда када дођете 
из Лондона или из Вашингтона, 
Берлина, Брисела и кажете, па 
ми морамо да заштитимо тери-
торијални интегритет Украји-
не, знате шта људи овде кажу? 
Кажу - идите дођавола“, рекао 
је председник Вучић и објаснио 
да је променио многе ставове, 
али да није променио поглед на 
незаконите радње које су пре-
дузете против Србије.

„Зашто је ваша земља бом-
бардовала Србију 1999. године 
без одлуке Савета безбедности 
УН? Да ли сте ви или тзв. за-
падна заједница прекршили 
међународно јавно право када 
је Србија бомбардована? Да 
ли су прекршили међународно 
јавно право и Повељу УН при-
знавањем независности Косо-
ва, иако је на снази резолуција 
1244, која говори о терито-
ријалном интегритету Србије?“, 
упитао је председник Вучић.

предСедниК алеКСандар ВУЧиЋ 
ОдБрУСиО нОВинарУ Би-Би-СиЈа

заШтО Сте наС 
БОМБардОВали Без ОдлУКе 

СаВета БезБеднОСти Ун?

FOTO: BBC
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У Будимпешти је одржана 
друга седница Савета за 
стратешку сарадњу Србије 
и Мађарске, на којој су чла-
нови влада двеју земаља 
потписали низ билатерал-
них докумената. Током се-
днице, председник Србије 
Александар Вучић разго-
варао је са председником 
Владе Мађарске Виктором 
Орбаном о војно-техничкој 
сарадњи, изградњи наф-
товода, али и жељи Србије 
да постане власник 5 до 10 
одсто мађарске нуклеарне 
електране „Пакш“.

Након састанка 12 радних 
група, одржана је Седница 
савета за сарадњу Србије и 
Мађарске, на којој је потпи-
сано шест важних докуме-
ната, а председник Србије и 
председник Владе Мађарске 
потписали су Заједничку по-
литичку декларацију.

„Успели смо да постиг-
немо значајне договоре и 

на добром смо путу даљег 
унапређења наших изузет-
них односа. Захвалан сам 
Вам на конкретном раду да 
те везе буду још боље. За 
нас су сви пројекти са вама, у 
енергетици, транспорту, еко-
номији, полицијској и војној 
сарадњи и међусобном подр-
жавању у политичкој арени, 
од великог значаја. Хвала 
Вам, Викторе, још једном, на 
гостопримству“, истакао је 
председник Вучић.

Председник Владе Мађарс-
ке Виктор Орбан рекао је 
да Србију и Мађарску вежу 
пријатељски односи и иста 
амбиција.

„Нико се више не изне-
нађује што Србија и Мађар-
ска имају стратешке одно-
се. Велики је труд иза тога, 
вишедеценијски. Мотор тог 
рада у протеклој деценији је 
председник Србије Алексан-
дар Вучић, а ја му се због тога 
захваљујем. Све је учинио да 
односи две земље достигну 
историјски ниво. Треба да ис-
користимо многе шансе које 
су, претходно, пропуштене и 
не смемо да дозволимо да на 
нас утиче судбина 20. века“, 
истакао је премијер Мађарс-
ке, и поручио да Европа мора 
да схвати да није Србији по-
требна Европска унија, већ да 
је Унији потребна Србија.

Председник Вучић подву-
као је да две земље имају 
173 потписана билатерална 
споразума и да је потписа-
но још седам. Додао је и да 
је са мађарским премијером 
Орбаном разговарао о пове-
зивању у области енергети-
ке, подсећајући да ће ускоро 
бити завршена студија за наф-
товод „Алђо-Панчево“, након 
чега ће почети изградња.

Председник Владе Сло-
вачке Роберт Фицо, 

током званичне посете на-
шој земљи, разговарао је са 
председником Србије Алек-
сандром Вучићем о конкрет-
ним корацима за јачање са-
радње и повезивању привре-
да двеју земаља.

„Уз захвалност Словачкој 
на подршци европском путу 
Србије, сигуран сам да смо 
поставили нове темеље за 
још чвршће везе између на-
ших народа. Разговарали смо 
и о улагањима словачких ин-
веститора и пројектима које 
заједнички можемо да реа-
лизујемо. Посебно смо се ос-
врнули на сарадњу у области 
енергетике и успостављању 
авио-линије између Србије 
и Словачке. Хвала Роберту 
Фицу и братској Словачкој 
на искреном пријатељству и 
пуном поштовању терито-
ријалног интегритета Србије. 
Честитам Вам на храбрости и 
вођству које сте показали. 
То се ретко среће“, истакао 
је председник Вучић у об-
раћању медијима након са-
станка.

Председник Владе Сло-
вачке рекао је да Словачка 
и Србија могу да се ослоне 
једна на другу и да Словач-
ка никада неће изневерити 
Србију по питању КиМ. Чес-
титао је на одличним резул-
татима када је реч о економ-
ском развоју, као и политици 
окренутости на све четири 
стране света.

„Не могу да заборавим ни 
пажњу коју показујете према 

Словацима који живе овде. 
То су Словаци који воле Ср-
бију, земљу у којој живе, чу-
вајући и традицију коју су 
донели. Желим да поделим 
и искуства Словачке из пре-
тприступних преговора и 
грешке које смо правили на 
том путу, посебно када је реч 
о енергетској безбедности, 
и можемо вам бити корисни 
указујући вам на то“, нагла-
сио је словачки премијер, 
додајући да пријатељски од-
носи две земље имају толики 
квалитет да мора да се раз-
мишља како да се он прет-
вори у додатну привредну 
сарадњу, која не би била на 
нивоу само компанија, већ 
привреда две земље.

Председник Вучић рекао 
је на пословном форуму „Ср-
бија-Словачка“ да ће врло 
брзо бити успостављена 
авио-линија Београд-Коши-
це, а до краја следеће године 
и авио-линија до Братиславе. 

„Срећан сам што можемо 
да разговарамо о послу и 
економији, пошто се исто-
ријске и пријатељске везе 
наших народа и земаља под-
разумевају. Овде имамо ком-
паније из различитих секто-
ра и за нас је веома важно 
да заинтересујемо словачке 
привреднике да дођу у нашу 
земљу, пронађу интерес за 
свој профит, а да ми од тога 
имамо интерес и у наплати 
пореза, и у запошљавању 
људи, али и у даљем на-
претку српске економије“, 
поручио је председник Ву-
чић.

МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Србије Алек-
сандар Вучић угостио 

је председника Казахстана 
Касима Жомарта Токајева, са 
којим је разговарао о важним 
питањима која повезују две 
земље, од унапређења поли-
тичке и економске сарадње 
до јачања културних веза и 
проширења заједничких мо-
гућности у трговини, инвес-
тицијама и одбрани, али и о 
кључним питањима међуна-
родне сарадње и заједнич-
ких изазова са којима се су-
очавају Србија и Казахстан.

„Хвала вам на томе што сте 
увек подржавали територијал-
ни интегритет Србије, као што 
ће наша земља увек подржава-
ти територијални интегритет 
Казахстана, и бити ваш искрен 
и лојалан пријатељ. Разговара-
ли смо о свим сферама живота, 
од пољопривреде, индустрије, 
до транспорта, инвестиција 
и нових пројеката. Сагласили 
смо се да је постизање и очу-
вање мира од суштинског зна-
чаја за напредак наших земаља 
и за напредак наша два конти-
нента“, поручио је председник 

Вучић, након размене потписа-
них билатералних докумената.

Председник Казахстана 
Касим Жомарт Токајев зах-
валио се на топлој добро-
дошлици, истакавши да ја-
чају везе између два народа. 
Рекао је и да имамо доста 
нових пројеката који ће по-
чети да се примењују у об-
ласти здравства, технологије 
и пољопривреде. Двојица 
државника присуствовала 
су и приказу војне опреме 
и наоружања на аеродрому 
„Пуковник-пилот Миленко 
Павловић“ у Батајници.

„Са поносом сам показао 
председнику Токајеву коли-
ко је Србија напредовала и 
модернизовала своју војску и 
војну индустрију. Поред Спо-
разума две владе о сарадњи 
у области одбране, који смо 
потписали, Србија и Казахстан 
већ имају План билатерал-
не војне сарадње за 2025, а 
разговарали смо и о другим 
могућностима развоја војно-
економске, војно-образовне и 
војно-медицинске сарадње“, 
навео је председник Вучић.

У званичној посети нашој  
држави био је председник 

Владе Чешке Петар Фијала, са 
којим је председник Србије 
Александар Вучић разгова-
рао о актуелним дешавањи-
ма у свету, Европи и региону, 
европском путу Србије, као 
и билатералним односима 
двеју земаља - привредној са-
радњи, подстицању трговине 
и нових чешких инвестиција у 
Србији.

„Разговарали смо о по-
следњим догађајима у САД, 
о ситуацији у ЕУ и захвалан 
сам нашем госту на подршци 
коју његова земља пружа Ср-
бији на ЕУ путу. Разговарали 
смо и о сарадњи у области 
саобраћаја, инфраструкту-
ре, фармације, одбрамбене 
индустрије, минералних си-
ровина и о другим питањи-
ма. Ова посета је прилика да 
наставимо путем јачања са-
радње и пријатељских одно-
са Србије и Чешке, и уверен 
сам да ће такви односи само 
да иду напред и да ћемо мно-
го тога заједно да урадимо“, 

поручио је председник Вучић.
Председник Владе Чешке 

Петар Фијала рекао је да је и 
овом посетом потврђено ду-
боко пријатељство и заједнич-
ки интерес Србије и Чешке.

„Чешке фирме у Србији су 
на добром гласу и наши при-
вредници ће наћи и нове при-
лике за сарадњу. Убеђен сам 
да постоје и нове области у 
којима можемо да прошири-
мо сарадњу, пре свега, у об-
ласти фармације и одбране. 
Србија је земља у којој Чеш-
ка са задовољством улаже, а 
према подацима за прошлу 
годину, Чешка је на четвртом 
месту по броју инвестиција 
у Србији“, навео је премијер 
Фијала, истакавши да његова 
земља остаје поуздан парт-
нер нашој држави и да јој даје 
чврсту подршку на путу ка ЕУ.

У присуству председника 
Србије и председника Владе 
Чешке, размењен је Мемо-
рандум о разумевању између 
Министарства привреде Ср-
бије и Министарства индус-
трије и трговине Чешке.

теМељ за ЈОШ ЧВрШЋе 
Везе изМеђУ СрБиЈе и 

СлОВаЧКе

ЈаЧање Сарадње Са 
КазахСтанОМ

нОВе ЧеШКе 
инВеСтициЈе

дрУГа Седница СаВета 
за СтратеШКУ СарадњУ 

СрБиЈе и МађарСКе

африЧКО тржиШте ЈединО ОзБиљнО раСте

БУдиМпеШта

и о преузимању студената 
из Екваторијалне Гвинеје и о 
сарадњи у области пољопри-
вреде и грађевинарства.

„Афричко тржиште једи-
но је тржиште које озбиљно 
расте, али не само тржиште, 
већ и ресурс знања у бу-
дућности, и позивам наше 
званичнике и привреднике 
да са великом пажњом и 
огромним интересовањем 
гледају на Африку“, пору-
чио је председник Вучић 
на округлом столу „Србија 
и Екваторијална Гвинеја - 

партнерство за будућност“. 
Током посете високе делега-
ције ове афричке државе Ср-

бији, потписан је Споразум о 
сарадњи у области безбед-
ности и јавног реда.

Председник Еквато-
ријалне Гвинеје Теодор 

Обијанг Нгеме Мбасог бо-
равио у званичној посети 
Србији, где га је угостио 
председник Србије Алексан-
дар Вучић, и поручио да та 
земља може увек да рачуна 
на помоћ и подршку Србије. 

Председник Вучић зах-
валио се Екваторијалној 
Гвинеји на поштовању те-
риторијалног интегритета 
Србије и подршци коју је 
имала у УН када су доноше-
не резолуције против њених 

виталних интереса. Навео је 
да је са председником те др-
жаве разговарао о сарадњи 
у свим сферама и да је у току 
формирање мешовитог ко-
митета, чије ће делегације 
чинити министри привреде, 
пољопривреде и дигитали-
зације две земље.

Најавио је да ће, у наред-
на два месеца, делегација 
Србије посетити главни град 
Екваторијалне Гвинеје и до-
говорити са домаћинима о 
даљим корацима у сарадњи. 
Навео је да је разговарано 

РобеРт Фицо и АлексАндАР Вучић

кАсим ЖомАРт токАјеВ 
и АлексАндАР Вучић

ПетАР ФијАлА и АлексАндАР Вучић АлексАндАР Вучић и ВиктоР оРбАн

теодоР  обијАнг нгеме мбАсог 
и АлексАндАР Вучић
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Председник Србије 
Александар Ву-

чић боравио је у посе-
ти Азербејџану, где jе 
у Бакуу учествоваo на 
Самиту о климатским 
променама у органи-
зацији Уједињених 
нација. Првог дана 
посете, састао се са 
председником Азер-
бејџана Илхамом 
Алијевим и разгова-
рао о билатералним 
односима и одличној 
свеукупној сарадњи 
Србије и Азербејџана, која се 
огледа кроз бројне заједнич-
ке инфраструктурне пројекте 
и пријатељске односе два на-
рода.

„Изразио сам задовољство 
што имамо прилику да са 
братским Азербејџаном ра-
димо на унапређењу еко-
лошких стандарда и ства-
рању одрживе будућности. 
Сагласили смо се да је Самит 
јединствена прилика за даљу 
међународну сарадњу у циљу 
очувања животне средине 
и борбе против климатских 
промена“, навео је председ-
ник Вучић, истакавши да је 
са председником Азербејџана 
разговарао и о сарадњи на 
изградњи гасне електране.

„Уколико бисмо могли 
да подигнемо једну велику 
електрану, то би у значајној 
мери обезбедило и осигу-
рало наше потребе за елек-
тричном енергијом у будућ-

Привредна комора Србије, 
Амбасада Уједињеног 

Краљевства, Министарство 
привреде и трговине УК и 
Британско-српска привред-
на комора организовали су 
Конференцију о трговини из-
међу УК и региона Западног 
Балкана.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић обратио се 
учесницима Конференције и 
нагласио да желимо много 
бољу сарадњу са британским 

компанијама, као што и у сва-
кој врсти политичке, привред-
не и друштвене активности 
желимо боље и ближе односе 
са Уједињеним Краљевством.

„Реч је о једној од највећих 
политичких сила света, која 
је за нас страховито важан 
партнер. Предуслов за напре-
дак у односима, више прили-
ка на британском тржишту 
и привлачење британских 
инвестиција јесте да ми, у ре-
гиону, урадимо свој посао и 
у политичком и економском 
смислу. Да схватимо да мо-

рамо да радимо заједно да 
бисмо били довољно конку-
рентни. Ми, у Србији, имамо 
огромне амбиције, од којих 
нећемо одустати. Од изузет-
ног је значаја да земљу раз-
вијамо, а у том ланцу боља 
сарадња са Великом Брита-
нијом важна је карика. Надам 
се да ће и наше и британске 
компаније наћи свој интерес 
у међусобном пословању, 
а да ће се наша трговинска 
размена удвостручити у на-
редне две године“, поручио 
је председник Вучић.

Самит Европске политичке 
заједнице одржан је у 

Будимпешти, а њему је при-
суствовао и председник Ср-
бије Александар Вучић који је, 
том приликом, поручио да ЕУ 
треба да промени стратегију 
о Западном Балкану и Србији, 
и да донесе стратешке одлуке 
о питањима проширења.

Као једини лидер са За-
падног Балкана који је добио 
прилику да се обрати учес-
ницима на отварању Самита, 
председник Вучић истакао 
је да су главне теме питања 
миграција, економске сигур-
ности, енергетске и транс-
портне повезаности, као и 
глобалне трговине.

„Привреда Србије је најјача 
економија по свим критерију-
мима на Западном Балкану. 
Србија остаје на европском 
путу и лојалан је партнер ЕУ, а 

Европи је у новим околности-
ма потребан стратешки раз-
говор“, навео је председник 
Вучић, захваливши се мађар-
ском премијеру Виктору Ор-
бану што је добио прилику 
да једини говори из региона 
Западног Балкана.

„Верујем да нам је, уместо 
понављања истих порука, 
потребан прави стратешки 
разговор између свих нас 
који овде седимо и неких 
других земаља“, нагласио је 
председник Вучић и додао 
да се свет променио и да ће 
наставити да се мења, али да 
ми у Европи и даље живимо 
прошлост, понављајући исте 
флоскуле као што смо некада 
радили.

„Све сам вас слушао, али 
морам да кажем једну ствар 
- као држава увек смо били 
лако оптужени, јер смо смо 
свима били најлакша мета, 
јер нисмо увели никакве 

формалне санкције Русији 
и као што видите, нисам то 
крио“, навео је председник 
Вучић и указао на хумани-
тарну помоћ коју је Србија 
упутила Украјини.

Током Самита, председник 
Вучић састао се и са пред-
седником Француске Еману-
елом Макроном, премијером 
УК Киром Стармером, кан-
целаром Аустрије Карлом 
Нехамером, председником 
Турске Реџепом Тајипом Ер-
доганом, генералним секре-
таром НАТО Марком Рутеом, 
председницом ЕК Урсулом 
фон дер Лајен, председни-
ком Европског савета Шар-
лом Мишелом, премијером 
Чешке Петром Фијалом, 
председником Владе Грузије 
Ираклијем Кобакхидзеом, 
председником Владе Север-
не Македоније Христијаном 
Мицкоским и другим висо-
ким званичницима.

Међународни сајам вина 
„Винска визија Отворе-

ног Балкана“ одржан је трећу 
годину заредом у Београ-
ду, а на свечаном отварању 
председник Србије Алексан-
дар Вучић истакао је да је то 
постао трећи по значају вин-
ски сајам у Европи и нагласио 
да је идеја о његовом одржа-
вању настала као закључак 
Београда, Скопља и Тиране.

„У реализацију овог проје-
кта уложен је огроман труд, 
тежак и напоран рад. Овде 
имамо 38 земаља из целог 
света, како посредника, 
тако и купаца, излагача и 
свих који су дошли да буду 
заједно са нама. Овај сајам 
представља успех за све нас, 
а много нам значи и за ту-
ризам. Наше земље, Србија 
и Албанија званично, земље 
су са највишом стопом раста 
туризма у целој Европи. Хоћу 
да се захвалим винарима из 

Србије на невероватном на-
претку у претходних седам 
година. Мало који део наше 
свеукупне привреде је толи-
ко снажно напредовао као 
наша винарска индустрија“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Гости Сајма били су пре-
мијер Северне Македоније 
Христијан Мицкоски и пред-
седавајућа Председништва 
БиХ Жељка Цвијановић, са 
којима је председник Србије 

Александар Вучић одвојено 
разговарао. Тема састанка 
са премијером Мицкоским 
било је јачање заједничких 
иницијатива за стабилнију 
будућност и развој економ-
ских пројеката, пре свега из-
градња пруге Будимпешта-
Београд-Скопље-Атина-Пи-
реј, док је тема разговора са 
Жељком Цвијановић била 
јачање економских, инфра-
структурних и културних 
веза између Србије и БиХ.

Авијација је мост који 
спаја снове са стварно-

шћу, а српска национална 
авио-компанија „Ер Србија“ 
постала је снажан покретач 
развоја, не само авио-са-
обраћаја и туризма, већ це-
локупне економије и међу-
народног имиџа Србије“, 
поручио је председник Ср-
бије Александар Вучић на 
Светском самиту о авијацији 
„CAPA 2024“, који је ове го-

дине одржан у Београду.
„Ово је још један доказ ко-

лико је Београд посвећен но-
вим технологијама и колико 
жели да покаже свету оријен-
тисаност ка будућности. Зах-
ваљујући вама, Београд је да-
нас центар светског ваздухоп-
ловства. Драго нам је што се 
овај догађај одржава у Србији 
која је последњих година 
забележила епохални про-
цват у авио-саобраћају. Од 
оснивања „Ер Србије“, наша 
национална авио-компанија 

постала је снажан покретач 
развоја целокупне економије 
и међународног имиџа наше 
земље. Уверен сам да ће овај 
Самит донети нове идеје и 
партнерства која ће нас све 
подићи на нови, виши ниво. 
У ери ратова, сукоба, неси-
гурности и нестабилности, 
потребно нам је унапређење 
економије и бржи раст, а тога 
нема без авио-саобраћаја“, 
поручио је председник Вучић 
на отварању Светског самита 
о авијацији.

трГОВина изМеђУ УЈедињенОГ 
КраљеВСтВа и држаВа 

западнОГ БалКана

БеОГрад

БаКУ

БУдиМпеШта

БеОГрад

БеОГрад

СаМит еВрОпСКе 
пОлитиЧКе заЈеднице

СаМит О КлиМатСКиМ 
прОМенаМа

ности“, рекао је председник 
Вучић и додао да је тема 
овогодишњег Самита, поред 
стварања мира у свету, упра-
во зелена енергија.

„Ако нисмо у стању да 
створимо мир, о чему даље 
да причамо, али тема је и 
финансирање ових скупих 
пројеката, јер све што морамо 
да радимо на зеленој енер-
гији, бољој животној среди-
ни, избацивању фосилних 
горива, све је везано за ог-
роман новац“, навео је пред-
седник Србије и објаснио да 
је ово тренутак када морамо 
да покажемо одговорност и 
да солидарно делујемо како 
бисмо сачували нашу плане-
ту за будуће генерације. На 
маргинама састанка у Бакуу, 
председник Вучић састао се 
и са председником Уједиње-
них Арапских Емирата шеи-
ком Мохамедом бин Заједом 
ал Нахјаном и са другим зва-
ничницима.

СВетСКи СаМит О аВиЈациЈи „CAPA 2024”

ВинСКа ВизиЈа ОтВОренОГ БалКана

милоРАд додик, ЖељкА цВијАноВић, АлексАндАР Вучић, 
ХРистијАн мицкоски, милош ВучеВић, ЗоРАн јАнкоВић

илХАм АлијеВ, АлексАндАР 
Вучић, Антонио гутеРеш
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Циљ Србије је да 2027. 
годину заврши са БДП-

ом по глави становника од 
15.250 евра, као и са укупним 
БДП-ом вишим од 102,4 ми-
лијарде евра. БДП по глави 
становника је 2012. године 
износио 4.870. евра, а неза-
посленост је била 26 одсто, 
док је данас 8,2 одсто.

„Стопа незапослености 
за младе била је 53,2 одсто, 
данас је 20,2 одсто. Ничега 
од овог не би било да нис-
мо имали сопствену агенду 

раста и улагања у стубове 
раста, инфраструктуру, ин-
вестиције. Србија данас има 
64 одсто од свих страних ди-
ректних инвестиција на За-
падном Балкану. У новембру 
смо прешли четири милијар-
де евра СДИ за ову годину, 
а увек је децембар највиши 
са нивоом инвестиција, тако 
да очекујемо између 4,4  ми-
лијарди евра и 4,6 милијар-
ди евра, да поновимо успех 
из прошле године“, рекао је 
председник Вучић.

ОБраЋање предСедниКа СрБиЈе алеКСандра ВУЧиЋа ГрађаниМа

нОВи СтратеШКи 
циљ

Србија је потписала уговор 
за набавку најмоћнијих 

ракетно-артиљеријских сис-
тема у свету, чиме ћемо успе-
ти да одговоримо на све иза-
зове и да одговоримо свима 
који су мислили да ће да на-
праве предност у односу на 
нашу земљу.

„Реч је о најмодернијим, 
најскупљим и најбољим сис-
темима. Држава је платила и 

прву рату за „рафале“ од 472 
милиона евра. Потписали 
смо уговоре и то би треба-
ло да нам стигне већ током 
2025. године. Улагањем у 
војску, улажемо у безбедност 
грађана, у одвраћање сва-
ког потенцијалног агресора 
од напада на нашу земљу и 
наставићемо то да радимо“, 
поручио је председник Ву-
чић.

Робне резерве су на ви-
соком нивоу, а Војсци 

Србије издат је налог да по-
већају све своје резерве на 
150 одсто.

„Наше робне резерве су на 
веома високом нивоу, све је 
препуно од меса, соли, шеће-
ра, уља, сунцокрета, кукуру-
за, пшенице, свињског, го-
веђег меса, пасуља, рибљих 

конзерви“, рекао је председ-
ник Вучић и додао да у роб-
ним резервама имамо 13,5 до 
14 милиона килограма соли, 
још више шећера, кукуру-
за, пшенице. Резерве нафте 
држе се на 42.000 тона и 
увек ће бити између 38.000 
и 42.000 тона. Такође, имамо 
504 милиона кубних метара 
гаса у резерви.

Што се тиче енергетике, 
председник Вучић ре-

као је да је направљена тер-
моелектрана „Б3“ у Костол-
цу, прва после 35 година, а да 
се ради на одсумпоравању у 
ТЕНТ и Обреновцу. Ради се и 
нафтовод са Мађарском, као 
и Панонски коридор за елек-
тричну енергију, како би се 
појачала далеководна мрежа 

од Сремске Митровице пре-
ко Новог Сада до Суботи-
це и до Мађарске, да бисмо 
могли да правимо нове ин-
терконекције са Румунијом. 
Повећава се капацитет скла-
дишта гаса у Банатском Дво-
ру за готово двоструко, како 
бисмо могли да ускладишти-
мо око 500 милиона кубних 
метара гаса.

Брза саобраћајница Ша-
бац-Лозница биће отво-

рена око 15. децембра ове 
године. То ће бити најдужа 
деоница коју смо икада у ко-
маду отварали, 54 киломе-
тара спојених са Шабачким 
мостом. Брза саобраћајни-
ца Слијепчевић-Бадовинци 
биће готова следеће годи-
не. Најкасније за 20 дана у 
потпуности биће заврше-
на брза саобраћајница до 
Ваљева, а деоница Кузмин-
Сремска Рача биће готова 
до маја или јуна следеће 
године.

„Деоница ауто-пута до 
Пожеге биће отворена у 
потпуности до Видовдана 
следеће године. Део пута 
на Моравском коридору 
од 29,1 километара, од Ко-
шева преко Стопање и Тр-
стеника до Врњачке Бање, 
отворићемо за неколико 
дана. Одмах идемо у фи-
нансирање пута Краљево-
Матарушка Бања, Богуто-
вачка Бања, Ушће, Баљевац 
-Ушће, Рашка-Нови Пазар 
са продужењем до Јариња, 
а покушаћемо да урадимо 
све до северне Косовске 
Митровице. Хоћемо то да 
поклонимо нашем народу 
на Косову и Метохији“, ре-
као је председник Вучић.

Додао је да верује да ће 
у наредних 20 дана бити 
отворена деоница брзе са-
обраћајнице до Пожаревца 
и још 12 километара из-
међу Голупца и Градишта. 

Објавио је да је кренула 
изградња ауто-пута Бео-
град-Зрењанин,  завршетак 
договора око банатске пру-

Председник Србије Алек-
сандар Вучић изјавио 

је, током обраћања нацији и 
изношења пресека стања у 
држави пред крај године, да 
је стратешки циљ завршетак 
припрема за ЕКСПО 2027. го-
дине, али и то да Србија има 
још један стратешки циљ - да 
до краја 2026. године испуни 
све критеријуме за чланство 
у ЕУ.

„Не кажем да ћемо у 2026. 
или 2027. ући у Европску 
унију. То није на нама, већ 
на Европљанима. Али, да ми 
испунимо све критеријуме, 
то је страховито амбициозан 
задатак, једнако амбицио-
зан колико и ЕКСПО“, рекао 

је председник Вучић у об-
раћању грађанима.

Додао је и да ће Србија 
овај циљ остварити уз високе 
стопе раста и ниску инфла-
цију која неће прећи три и по 
одсто, уз дефицит не већи од 
три одсто и стопу јавног дуга 
мању од 50 одсто.

„Ово је велики циљ, нови 
стратешки циљ. Ово ће и 
Влада Србије и Народна 
скупштина ускоро ставити у 
своја документа“, најавио је 
председник Вучић и појас-
нио да мисли на унутрашње 
реформе, а што се тиче Ко-
сова и Метохије да се Србија 
држи поштовања свог Устава 
и Повеље УН.

Листе чекања за магнетну 
резонанцу, уклањање ка-

таракте и кардиоваскуларне 
интервенције биће решене 
до априла идуће године, а 
на ортопедији до априла или 
маја 2026. године. Да би ис-
пунила тај циљ, држава ће 
издвојити више од 120 мили-
она евра и уложити у опре-
му, протезе, плаћање лекара, 
медицинских сестара и ме-
дицинског особља за рад су-
ботом. Ако буде потребе, ра-
диће се и недељом. Такође, 
на листама чекања већ сада 

има мање 1.500 људи.
„Магнетне резонанце ре-

шићемо најкасније до краја 
априла у потпуности - свих 
17.000 људи, да више не 
постоје листе чекања. Кар-
диоваскуларне интервен-
ције радићемо и суботом и 
недељом да бисмо завршили 
до краја априла. Уклањање 
катаракте, уз сва сочива која 
набављамо за 3.584 опера-
ције, завршићемо до краја 
марта или до половине ап-
рила“, рекао је председник у 
обраћању грађанима.

Пензионери ће и следеће 
године добити значајно 

повећање пензија, што је већ 
предвиђено буџетом за на-
редну годину.

„Пензионерима у децем-
бру стиже повећање пензија 
од 10,9 одсто. Они ће и сле-
деће године имати значајно 

повећање, јер ће нам стопа 
раста бити висока. Ни тада 
нећемо повећавати пензије 
од 1. јануара 2026. године, 
већ од 1. децембра 2025. 
године. На тај начин пензи-
онерима се даје једна увећа-
на пензија више“, истакао је 
председник Вучић.

Отварање брзе саобраћајнице Шабац-лозница 
средином децембра

ге, као и завршетак пруге 
Београд-Суботица. Додао 
је и да се ради деоница 
Ниш-Димитровград, да је 

Ниш-Брестовац урађен, па 
ће ићи до Прешева, а да се 
ради и комплетна пруга Бе-
оград-Ниш.

повећање пензија и следеће 
године од 1. децембра

Бдп Србије 102,4 милијарде 
евра 2027.

Србија до краја 2026. да 
испуни све критеријуме за 

чланство у еУ

набавка најмоћнијих 
ракетно-артиљеријских система

робне резерве на високом нивоу

Улагања у енергетска 
постројења

за укидање листа чекања 
120 милиона евра
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Гувернер Народне банке 
Србије Јоргованка Та-
баковић недавно је бо-

равила у Вашингтону на го-
дишњој скупштини Одбора 
гувернера ММФ-а и Група-
ције Светске банке, на којој 
је представљала нашу земљу. 
Главни утисак, након посете, 
како објашњава за „СНС Ин-
форматор“ јесте то што су 
представници најважнијих 

међународних институција 
потврдили да Србија, и у овој 
години, наставља да оства-
рује импресивне економске 
резултате.

Гувернер Табаковић каже 
да постоје сви разлози да 
са оптимизмом гледамо у 
будућност - имамо снажан 
привредни раст и тржиште 
рада, смањили смо инфла-
цију, девизне резерве су на 

рекордном нивоу и имамо јак 
банкарски сектор.

-И на јесењем заседању 
Годишње скупштине ММФ-а 
и Светске банке добили смо 
потврду да је Србија данас 
потпуно измењена земља - 
земља у којој је стабилност 
постала нормалност, да у 
континуитету напредујемо и 
побољшавамо услове посло-
вања привреде, као и живот-

ни стандард грађана. Подсе-
тила бих да је Србија за вре-
ме претходне власти имала 
аранжмане који су неславно 
пропадали због одступања од 
договореног програма, и то 
са значајним трошковима ко-
ришћења, а да смо ми успели 
да у ММФ-у добијемо најваж-
нијег међународног партне-
ра са којим смо успоставили 
континуирану сарадњу, уз 
минималне трошкове. Данас 
имамо кредитни рејтинг за 
три нивоа изнад оног који 
смо наследили, а инфлацију, 
која је крајем 2012. године 
прелазила 12 одсто, смањили 
смо за годину дана на око два 
одсто и затим је осам годи-
на одржавали стабилном, на 
нивоима упоредивим са ин-
флацијом у развијеним еко-
номијама. При томе смо, као 
главно сидро стабилности 
цена, успоставили и очували 
релативну стабилност курса 
динара. Са овим резултати-
ма у Вашингтону упознали 
смо и највише званичнике 
ММФ-а. Са њима настављамо 
сарадњу кроз већ доказано 
добар модел за Србију - Ин-
струмент за координацију по-
литика, нефинансијски аран-
жман какав смо већ имали и 
који је дао резултате, а који 
ће нам помоћи да и у будућ-
ности имамо снажну и одр-
живу економску политику.

Колико је ствар прести-
жа бити званица на све-
чаној вечери затвореног 
типа, коју је организо-
вала највећа америчка 
банка „JP Morgan Chase“? 
Шта то говори о поло-
жају Србије и њеном уг-
леду у свету?
-Присуство том догађају, 

на којем сам била као један 
од само шест од 191 гуверне-
ра у ММФ-у, представља при-
знање и привилегију, не само 
за Народну банку Србије, већ 
за читаву нашу земљу, чији 

су економски резултати пре-
познати и уважени и на том 
највишем глобалном нивоу. 
Моје очекивање било је да ће 
нама тамо бити постављена 
нека питања, али напротив, 
без трага надмоћи или аро-
ганције, добили смо инфор-
мације о томе како „JP Morgan 
Chase“ види даљи развој фи-
нансијског система, где су 
области за даље деловање и 
била сам заиста поносна на 
оно што се о Србији зна, гово-
ри, мисли и шта се од Србије 
очекује. Имали смо изузетну 
прилику да те информације 
добијемо од председника 
и оперативног директора 
„JP Morgan Chase“ Данијела 
Пинта, који је показао велику 
отвореност и поштовање, и 
имам утисак да други о нама 
знају више него што неки у 
Србији желе да знају и при-
знају - да је наша земља пра-
ви пример земаља у развоју 
који би и друге мање развије-
не земље требало да следе. 
Волела бих да наши грађани 
знају да ова банка има објек-
тиван и непристрасан приступ 
када извештава о економским 
кретањима на различитим тр-
жиштима, укључујући и наше, 

и да са њима имамо дугого-
дишњу одличну сарадњу. 
Као резултат тога, средином 
2021. године српске држав-
не обвезнице укључене су у 
индексе „JP Morgan“, што је 
водило ширењу базе улагача 
у нашу земљу и повољнијем 
финансирању, односно било 
један од првих корака ка до-
бијању инвестиционог реј-
тинга Србије.

Колико је за Србију ва-
жан инвестициони реј-
тинг, који је добила први 
пут у историји од рејтинг 
агенције „Standard and 
Poor‘s“?
-Постизање инвестицио-

ног рејтинга представља ве-
лики историјски успех који 
ће значити не само држави, 
него и грађанима и привре-
ди, и на којем смо радили 
читаве протекле деценије. 
Овај успех дошао је као ре-
зултат одговорне економс-
ке политике наше државе, у 
чијој основи је сарадња свих 
њених носилаца, предвође-
них председником Алексан-
дром Вучићем. То значи да 
имамо динамичан привред-
ни раст, који се наставља у 
овој години по стопи која је 

готово највиша у Европи, да 
смо успоставили опадајућу 
путању инфлације и њен 
повратак у границе циља, 
да смо изградили отпорност 
на евентуалне будуће међу-
народне шокове, јер смо 
девизне резерве земље по-
већали на рекордни ниво и 
изнад свих критеријума који 
се користе за оцену њихове 
адекватности. Постизање 
инвестиционог рејтинга зна-
чи да смо сада у друштву 
оних најбољих земаља са 
ниским ризиком улагања. То 
смо као признање од стране 
инвеститора, кроз повољније 
услове финансирања који су 
већ били на нивоу земаља са 
инвестиционим рангом, чак 
и земаља које су чланице ЕУ, 
већ имали претходних годи-
на, а сада смо за то добили и 
званичну потврду.

Које су конкретне пред-
ности достизања инвес-
тиционог рејтинга?
- Конкретне предности по-

већања кредитног рејтинга 
и достизања инвестиционог 
ранга јесу, пре свега, ширење 
базе инвеститора, односно 
све већа заинтересованост 

међународних улагача да ин-
вестирају у нашу земљу, што 
значи у фабрике и отварање 
нових радних места, али и у 
хартије од вредности Србије. 
Резултат тога биће и повољ-
нији услови финансирања 
свих економских субјеката у 
држави, не само државе на 
домаћем и међународном 
тржишту. Такође, у средњем 
року можемо да очекујемо 
јефтиније кредите за грађане 
и то би био један од главних 
резултата  повећања овог 
кредитног рејтинга и других 
које очекујемо, јер то значи 
повољније услове задужи-
вања и за домаће банке, што 
би морало да се прелије и на 
мање каматне стопе на кре-
дите за клијенте. За нас по-
сао није готов и, заједнички 
са Владом и председником 
Србије, наставићемо да нашу 
економију унапређујемо у 
свим областима како би кре-
дитни рејтинг наставио да 
се повећава. Имајући у виду 
да и код друге две рејтинг 
агенције, „Fitch“ и „Moody’s“, 
имамо позитивне изгледе, 
реално је очекивати да би и 
оне могле повећати рејтинг 
Србије.

- Имам утисак да други о нама знају више него неки 
овде - да је Србија пример земље у развоју који 
би требало да следе и друге мање развијене државе

- Данас имамо кредитни рејтинг за три нивоа изнад 
оног који смо наследили, а један од главних резултата 
његовог повећања биће и јефтинији кредити за грађане

цеО СВет УВажаВа еКОнОМСКе 
резУлтате КОЈе Је СрБиЈа пОСтиГла

ВОлела Бих да трГОВци У инат не празне рафОВе
Каква су предвиђања за 2025. годи-
ну? да ли се инфлација зауставља и 
да ли грађани коначно могу мало да 
одахну?

-Наши грађани могу да одахну јер 
не да не очекујемо раст цена, у мери у 
којој ми, као домаћи актери, можемо 
на то да утичемо - мислим и на НБС 
и на Владу, већ, напротив, очекује-
мо снижавање одређених цена које 
су имале неоправдан раст. Поновићу 
оно што сам већ рекла: не бих волела 
да се трговци и малопродајни ланци 
инате празнећи рафове због тога што 
држава ради свој посао, а посао др-
жаве јесте да спречава монополско и 
картелско понашање, односно да се 

бави и заштитом конкуренције. Ми је-
смо тржишна економија, али задатак 
државе је и да створи такве услове 
пословања где грађанин има право 
да бира, али не да бира у условима 
картелског договора и монополског 
понашања. Комисија за заштиту кон-
куренције води своје поступке и поз-
дрављам иницијативу Владе да се то 
не задржи само на трговинама и на 
производима за исхрану, хигијену, 
већ да се прошири и на лекове. Знам 
да Влада сигурно неће попустити и 
зауставити се, али очекујем да ће се 
одговорно понашати и сви учесници 
у овом поступку. Одговорност према 
окружењу у којем послујете треба да 
буде на високом нивоу, тако да се и 

они који нису предмет испитивања по-
нашају одговорно и да зараду пости-
жу на обрту, а не на вишим ценама. 
Традиционалне вредности и поставке 
у економији морају да постоје, али ће 
држава увек радити свој посао тако да 
„несавршену“ руку тржишта усмерава 
у циљу обезбеђења довољног броја, 
количина, врсте производа, а по цена-
ма које омогућавају опстанак свих тих 
индустрија које су важне за све нас. 
Очекујем да се сви одговорно пона-
шају. С друге стране, када говоримо 
о ценама, постоје и спољни фактори 
као што су геополитичке тензије, оно 
што зовемо међународно окружење, 
на шта не можемо да утичемо, али мо-
жемо адекватно да одговарамо.

ЈОрГОВанКа таБаКОВиЋ, 
гувернер Народне банке Србије

»
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Председница Народне 
скупштине Србије Ана 
Брнабић закључила је 

претрес о Предлогу закона 
о буџету и другим закони-
ма који су били на дневном 
реду седнице парламента, 
у немогућим условима, уз 
заглушујућу буку, опкољена 
посланицима опозиције, на 
челу са Мариником Тепић 
која јој је буквално поред 
главе дувала у пиштаљку 
најјаче што је могла.

Рад Народне скупштине 25. 
новембра 2024. године обе-
лежио је прилаз посланика 
опозиције члановима Владе 
Србије који су седели у клу-
пама у врху сале, као и столу 
председавајуће, уз псовке, 
увреде и дување у пиштаљ-
ке и вувузеле, те лепљење 
налепница по скупштинском 
намештају, а затим и гурање 
и кошкање међу посланици-
ма, које је започео Драган 
Ђилас, и посебно Марини-
кино поливање црвеним ви-
ном из пластичних флашица 
свакога ко јој се нашао у бли-
зини, било да је припадник 
скупштинског обезбеђења 
или посланик владајуће ко-
алиције.

Упркос таквој немогућој 
атмосфери, завршена је рас-
права о тачкама дневног 
реда, а председница Наро-
дне скупштине Ана Брнабић 
одредила је среду, 27. новем-
бар као дан за гласање, када 
је буџет и усвојен, али без 
присуства посланика опози-
ције, који тог дана нису ушли 
у салу.

Инциденти су 25. но-
вембра почели када су у 
скупштинску салу ушли 
чланови Владе, на челу са 
премијером Милошем Вуче-
вићем, и када је део послани-
ка опозиције устао и подигао 
транспаренте „Крваве су вам 

руке“, док је други део, пред-
вођен Радомиром Лазовићем 
и Александром Јовановићем 
Ћутом, пришао министрима 
лепећи налепнице на клупе 
где су седели, вређајући их. 
На то су реаговали и мини-
стри и посланици владајуће 
коалиције који су направили 
живи штит, у намери да заш-
тите премијера Србије Ми-

лоша Вучевића и министре 
у Влади, а затим је почело 
и гурање на средини сале у 
чијем центру се налазио Дра-
ган Ђилас.

Пошто је прогласила паузу 
и позвала шефове посланич-
ких група на консултације 
(на којима се нису појавили 
шефови група опозицио-
них странака), председни-

ца Скупштине Ана Брнабић 
одржала је конференцију за 
медије на којој је истакла да 
није било сличног гажења 
достојанства парламента још 
од 5. октобра 2000. године, 
када је запаљена зграда На-
родне скупштине.

Током конференције, један 
број посланика опозиције ду-
вао је у пиштаљке и вувузеле, 
ометајући је док се обраћала 
новинарима. За то време, дру-
ги посланици опозиције били 
су у сали где су, предвође-
ни Мирославом Алексићем, 
почупали све микрофоне са 
стола председавајуће, како 
би је онемогућили да настави 
седницу, а у правом јуришу 
заузели су места на којима је 
предвиђено да седе чланови 
Владе Србије.

„Овако би изгледала Ср-
бија да је они воде и питам 
грађане да ли постоје људи 
у Србији који овако нешто 
желе?“, упитала је Брнабић, 
којој су подршку присуством 
на конференцији за медије 

УСВОЈен БУџет за 2025. УпрКОС хаОСУ У режиЈи ОпОзициЈе

- изазвали су инциденте у жељи да онемогуће 
усвајање буџета за 2025. годину. Желели су 
да спрече повећање плата, пензија, накнада за 
децу и пољопривреднике, као и измене 
кривичног закона. гарантујем, у име посла-
ничке групе снс, да скупштина неће да стане 

(Миленко Јованов, шеф послничке групе СНС)

НАРОДНА СКУПшТИНА РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ

неМате С КиМ да ратУЈете, хОЋеМО СтаБилнОСт и рад

БУџетОМ за 2025. наСтаВља 
Се пОлитиКа разВОЈа

- није било сличног гажења достојанства 
парламента још од 5. октобра 2000. године, 
када су запалили зграду народне скупштине 

(Ана Брнабић,председница Скупштине Србије)

пружили посланици СНС-а, 
на челу са Миленком Јова-
новим. Навела је да такво 
понашање желе они који се 
радују немилим дешавањима 
у српском парламенту.

„Курти се овоме весели, 
„Слободна Босна“ ће их сла-
вити, као и хрватски медији, 
неки други људи, неке друге 
земље које не желе мирну, 
стабилну и просперитетну 
Србију. Данашња седница 
почела је минутом ћутања за 
настрадале у несрећи на же-
лезничкој станици у Новом 
Саду 1. новембра и морала 
је да буде достојанствена. 
Морали смо да испоштујемо 
и њихове породице и Нови 
Сад и нашу земљу, и да сви 
заједно, као законодавна 
власт, инсистирамо на пра-
вди. На жалост, ово је све 
осим достојанственог ода-
вања почасти преминулима и 
њиховим породицама“, наве-
ла је Брнабић.

Истакла је да сматра да, 
након насиља у Народној 
скупштини, али и на улицама 
Новог Сада и Београда пре-
тходних дана, не постоји ни 
зрно сумње да је опозиција 
добро организована, да их је 
неко добро обучио и добро 
платио да направе хаос у Ср-
бији и да је дестабилизују.

Председница Скупштине 
Брнабић потом се вратила 
у салу и наставила седницу, 
док су посланици опозиције 

производили несносну буку. 
Упркос томе, успела је да 
отвори расправу у начелу и 
појединостима по дневном 
реду и да је закључи, јер се 
нико није јавио за реч. Међу 
тачакама дневног реда био 
је Предлог буџета за 2025. 
годину, који предвиђа поди-
зање животног стандарда и 
наставак инвестиција у окви-
ру Програма „Србија 2027“.

Конференцију за медије 
одржао је, затим, шеф посла-
ничке групе СНС Миленко 
Јованов и поручио да је било 
очигледно да је опозиција 
све планирала и организова-
ла како би се у свет послала 
слика Србије у којој постоји 
нестабилност.

„Опозиција види искљу-
чиво насиље као облик свог 
политичког деловања и опет 
нису рекли шта им је поли-
тика, јер је немају. Изазва-
ли су инциденте у жељи да 
онемогуће усвајање аката 
који су били на дневном 
реду, пре свега буџета за 
2025. годину. Желели су 
да спрече повећање пла-
та и пензија и даљи развој 
земље, повећања накнада за 
децу, повећање давања за 
пољопривреднике, као и из-
мене Кривичног закона. Али, 
гарантујем, у име посланика 
посланичке групе „Алексан-
дар Вучић-Србија не сме да 
стане“, да Скупштина неће да 
стане“, поручио је Јованов.

Посланици Скупштине 
Србије усвојили су 27. но-
вембра 2024. године Закон 
о буџету за 2025. годину. 
Приходи републичке касе у 
следећој години износиће 
2.346,2 милијарде динара, 
а расходи и издаци 2.660,2 
милијарде динара. Буџет је 
усвојен са 144 гласова „за“, 
против је било троје, а уз-
држан један посланик, док 
опозиција није учествовала 
у раду парламента.

Први потпредседник 
Владе и министар финан-
сија Синиша Мали оценио 

је да ће овај буџет, први 
који је усвојен након што 
је Србија добила инвес-
тициони рејтинг од аген-
ције „Standard and Poor‘s” 
наставити политику раз-
воја, великих капиталних 
улагања и раста животног 
стандарда.

„Буџет за 2025. годину 
наставак је политике даљег 
економског јачања наше 
земље, подршке грађанима 
и привреди и превазила-
жења ефеката глобалних 
изазова“, рекао је министар 
Мали.

„Поновићу речи Александра Ву-
чића: Немате људи с ким да ратује-
те, ми хоћемо стабилност и рад. Неће 
овде бити грађанског рата“, поручила 
је председница парламента Брнабић, 
одговарајући на питање новинара због 

чега је посланик Срђан Миливојевић 
(ДС) спомињао румунски сценарио, те 
поручила опозицији да нема с ким да 
ратује.

„Већинска Србија то не жели. Већин-
ска Србија се огледа у ових 154 народ-

них посланика. Ово ради нека мањина. 
И ради зато што нема ни план, ни про-
грам, ни визију. Инциденте су изазва-
ли посланици Зелено-левог фрона, а 
Драган Ђилас је упутио први ударац“, 
објаснила је Брнабић.
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предСедниК Владе СрБиЈе МилОШ ВУЧеВиЋ

У Шангају је одржан Сед-
ми међународни сајам 
увоза, на којем је било 

присутно више од 40 орга-
низација и око 3.500 изла-
гача из више од 120 земаља, 
међу којима је била и Србија. 
Србију је ове године пред-
стављало око 20 домаћих 
винарија, прехрамбених и 
транспортних компанија.

Председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић састао 
се у Шангају са премијером 
Кине Ли Ћијангом, са којим 
је потврдио челично прија-
тељство две земље и позвао 
га да следеће године посети 
нашу државу, што је премијер 
Ли прихватио, и истовремено 
позвао премијера Вучевића у 
званичну посету Кини.  

Председник Владе Србије 

истакао је да су, током посе-
те нашој земљи, председник 
Кине Си Ђинпинг и председ-
ник Србије Александар Вучић 
дефинисали правце даље са-
радње, а да је однос две држа-
ве подигнут на виши ниво. Ву-
чевић је истакао да је Србија, 
поред економске сарадње, за-
интересована за унапређење 
сарадње у области образо-
вања, науке и здравства.

„Србија је највећи пријатељ 

Кине у Европи, слободарска 
земља која води мирољубиву 
политику према истоку и за-
паду, северу и југу. Кина има 
посебно место у нашем срцу. 
Поносни смо што нас везује 
челично пријатељство“, ре-
као је премијер Вучевић, и из-
разио очекивање да ће Кина 
учествовати на специјализо-
ваној изложби ЕКСПО 2027.

Кинески премијер Ли 
Ћијанг навео је да државе 

морају да сарађују, а посебно 
узимајући у обзир тренутна 
геополитичка дешавања.

„Морамо да проширимо 
простор за отварања, тиме што 
ћемо се залагати за међуна-
родне бенефите. Ако се тиме 
будемо водили, моћи ћемо да 
остваримо већи ниво развоја. 
Морамо да јачамо тржиште и 
ресурсе како бисмо правили 
простор за даљи развој“, рекао 
је премијер Ли Ћијанг.

Током посете Шангају, 
премијер Вучевић обишао 
је компанију „Минт“, која је 
позната по иновацијама и по 
посвећености одрживом раз-
воју, а затим је присуствовао 
потписивању Меморандума 
о разумевању између Вла-
де Србије и те компаније за 
инвестиционе пројекте у об-
ласти развоја и логистике у 
Инђији и Београду.

СрБиЈа наЈВеЋи приЈатељ 
Кине У еВрОпи

Председник Српске на-
предне странке Милош 

Вучевић, заједно са председ-
ником Извршног одбора СНС 
Дарком Глишићем, посетио 
је Чачак, где је одржао рад-
ни састанак са страначким 
саборцима из Моравичког, 
Рашког и Златиборског ок-
руга.

„Одговорност Српске на-
предне странке је највећа, 

Премијер Милош Вуче-
вић свечано је дочекао 

премијера Словачке Роберта 
Фица, испред Палате „Ср-
бија“, који је стигао у зва-
ничну посету нашој држави. 
Премијер Словачке, после 
свечног дочека и разговора 
са председником Владе Ву-
чевићем, састао са председ-
ником Србије Александром 
Вучићем. Затим је уследио са-
станак две делегације и Срп-
ско-словачки пословни фо-
рум, као и потписивање Ме-
морандума о сарадњи између 

Привредне коморе Србије и 
словачке Агенције за инвес-
тиције и развој трговине.

„Србија и Словачка су ис-
крени пријатељи и поуздани 
партнери, а посета премијера 
Фица сигнал је да наставља-
мо да унапређујемо наше би-
латералне односе, економске 
везе и сарадњу у бројним об-
ластима. Србија веома цени 
посвећеност Словачке пошто-
вању међународног права и 
снажну подршку коју пружа 
европском путу наше земље“, 
поручио је премијер Вучевић.

Гост Србије био је и пред-
седник Казахстана Касим 

Жомарт Токајев, који је раз-
говарао са српским држав-
ним врхом о свим билатерал-
ним питањима између две 
државе, као и о актуелној по-
литичкој ситуацији у свету.

„За Србију је изузетно 
важно партнерство са Ка-
захстаном, земљом у којој 
се налазе највеће резерве 

стратешких сировина, чија 
је економија у снажном ус-
пону и представља једну од 
најбрже растућих економија 
Евроазије. Свесрдно ћемо 
се залагати за јачање прија-
тељских односа и продубљи-
вање веза између Србије и 
Казахстана, јер је то од стра-
тешког значаја“, поручио је 
председник Владе Србије 
Милош Вучевић.

Страни улагачи у Србији 
представили су 22. пут 

услове пословања у нашој 
земљи у тзв. Белој књизи. 

Савет страних инвеститора 
чини 118 компанија, које су у 
Србији уложиле 45 милијар-

ди евра и упослиле 116.000 
људи. Поред 451 препоруке 
за наредну годину, закљу-

чили су да је Србија, упркос 
глобалној кризи, за њих до-
бро место за улагање, а од 
Брисела је још једном стигла 
порука да је предстојећа го-
дина кључна, а проширење у 
врху приоритета ЕУ, са озна-
ком хитности.

Представљању Беле књиге 
присуствовао је и председ-
ник Владе Србије Милош Ву-
чевић, који је нагласио да у 
најновијем извештају Европ-
ске комисије види позитиван 
сигнал за инвеститоре.

„Европска комисија ре-
видирала је прогнозу раста 
БДП-а за Србију у 2024. го-
дину и у јесењем извештају 
предвиђа да ће раст достићи 
3,9 одсто у овој години, док 
је у пролећној економској 
прогнози то било 3,5 одсто“, 
поручио је премијер Вуче-
вић.

пОпраВљаЈУ Се УСлОВи за 
пОСлОВање У СрБиЈи

СрБиЈа ВеОМа цени 
пОдрШКУ СлОВаЧКе

ВажнО приЈатељСтВО 
Са КазахСтанОМ

ОБаВеза наМ Је да не дОзВОлиМО да БилО КО СрУШи држаВУ

ШанГаЈ

ЧаЧаК јер смо добили највећу 
подршку грађана. Тешки су 
дани за нама. Тешки су дани 
и за нас и за сваког нормал-
ног и пристојног човека у 
овој земљи. Наша је обавеза 
и одговорност да не дозво-
лимо да атмосфера анархије 
са друштвених мрежа пређе 
на улице. Наша је обавеза 
да не дозволимо да било ко 
спали, уништи и сруши нашу 
државу и друштво“, поручио 
је Вучевић том приликом.

БеОГрад

милош ВучеВић и ли ћијАнг

РобеРт Фицо и милош ВучеВић

кАсим ЖомАРт токАјеВ и милош ВучеВић
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Српска напредна стран-
ка одржала је седницу 
Председништва, а за-

тим и седницу Главног одбора 
у петак, 8. новембра, у „Сава 
центру“. Седница Главног од-
бора почела је минутом ћу-
тања за настрадале у несрећи 
на Железничкој станици у 
Новом Саду, а присуствовали 
су јој председник СНС Милош 
Вучевић, председник Србије 
Александар Вучић, високи 
страначки функционери и 
чланови ГО.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић говорио је о 
трагедији на Железничкој ста-
ници Нови Сад, али и о свим 
другим трагедијама које су нас 
задесиле, а посебно о пона-
шању опозиције која је сваку 
такву ситуацију и сваку жртву 
покушала да злоупотреби и 
искористи у политичке сврхе. 
Осврнуо се и на геополитичке 
околности у свету и на пут 
који је изабрала Србија како 
би сачувала животе својих 
грађана, своју будућност и на-

предак. Такође, поручио је и 
да ће од марта до јуна доћи до 
реконструкције Владе Србије 
и да ће се са неким члановима 
Владе поздравити.

„Време је да отворимо 
карте од марта до јуна са 
том реконструкцијом, да се 
захвалимо свима који на те-
левизији објашњавају - ми 
поштујемо председника Ву-
чића, јер знају да тако до-
бијају гласове, а иза леђа 
позивају наше противнике и 
кажу им - знате да нисмо то 
ми, то је Вучић урадио, то је 
Вучић наредио и тако даље. 
Немојте нас да дирате, не-
мојте нас да нападате, него 
ударите по њему“, рекао је 
председник Вучић и поручио 
присутним функционерима 
да то раде неки од њих.

„Време је да се погледамо 
у лице, да ствари поставимо 
јасно, па куд пукло да пукло 
и докле буде могло да се из-
држи, да се издржи. Крајем 
2026. године или почетком 
2027. године имаћемо из-
боре“, навео је председник 
Вучић, а потом се осврнуо 
на протест у Новом Саду и 
објаснио да се недостојан-
ствено понашају само они 
који не жале никога.

„Кад год видите бесне људе, 
знајте да они не жале никога. 
Они траже нешто за себе, а 
не жале никога. Када су пра-
вили нереде, палили, рушили, 
уринирали по згради Градске 
куће у Новом Саду, старој 130 
година, рекли су да нису то 
они радили, већ убачени еле-

менти. Као и сваки пут, увек 
су неки убачени елементи. А 
сутра иду пред тужилаштва и 
судове, и траже да ти убачени 
елементи буду пуштени кући, 
пошто изгледа баш да нису 
убачени, него су њихови. И 
нико да се сети да их подсети 
на оно што су говорили само 
24 сата раније. Нико од на-
ших није уринирао на Градску 
кућу. Нико од наших није уда-
рао полицајце. Нико од наших 
није убацивао бакљу и спаљи-
вао Градску кућу. То су радили 
бесни и неодговорни људи. И 
зато ће против њих, у складу 
са правилима правне државе, 
да се воде одговарајући пос-
тупци. То је посао државе и 
око тога нема игре. Као што 
нема игре ни око утврђивања 
одговорности“, навео је пред-
седник Вучић.

Он се осврнуо и на питање 
политичке одговорности и 
на оставку коју је поднео ми-
нистар грађевинарства и ин-
фраструктуре Горан Весић, 
иако у време када је он био 
министар није донета одлука 
о било чему везано за Желез-
ничку станицу у Новом Саду.

„Иако ће тешко бити да се 
утврди ко је и како радио, то 
морају да ураде тужилаш-
тво и суд. Такође, позивам 
да и други људи, зарад по-
литичке, објективне, а не 
субјективне или кривично-
правне одговорности, подне-
су оставке. Не због тога што 
неко то тражи или не тражи. 
Опозицију не интересују ни 
оставке, нити било шта друго, 

МилОШ ВУЧеВиЋ, 
председник СНС

неСреЋа аларМ за 
нациОналнО ЈединСтВО

приСтОЈнУ СрБиЈУ неЋе МОЋи да пОБеде

Током насилних протеста 
у Новом Саду, када је за-

паљена Градска кућа и када 
је на њу изливена цистерна 
са фекалијама, те када су де-
молиране страначке просто-
рије СНС и када је изгажена 
и запаљена српска застава, 
председник Србије Алексан-
дар Вучић обратио се народу 
из овог града и поручио да је 
држава предузела све мере 
да одговорни за трагедију на 
Железничкој станици буду 
кажњени, али и да никоме 
неће бити дозвољено да 
чини насиље и гази српску 
тробојку.

„Дошао сам да поручим да 
пристојну Србију неће моћи 
да победе. Вечерас смо при-
суствовали нечему што не 
служи на част онима који су 
то организовали. Људи када 
су тужни, када жале, нису 
бесни, не руше град и не газе 
своју заставу“, рекао је пред-
седник Вучић.

Он је навео и да је у Нови 
Сад дошао и због гажења 
српске заставе, те да има и 
посебну поруку - да ће гра-
дом управљати и Срби и 
Мађари и Румуни и Русини и 
Словаци, али да никада више 
неће управљати они који мрзе 

српски народ и Србију, они 
који новцем од дроге мисле 
да могу да уплаше свакога ко 

другачије мисли, који су по-
мислили да је њихов тренутак 
да заузму целу Србију. 

Седница ГлаВнОГ ОдБОра СрпСКе напредне СтранКе

ВреМе Је да ОтВОриМО Карте
Кад Видите БеСне љУде КОЈи 
пале и деМОлираЈУ - знаЈте 
да не тУГУЈУ

реКОнСтрУКциЈа Владе 
Од Марта дО ЈУна, Са неКиМ 
ЧланОВиМа ЋеМО Се 
пОздраВити

њих једино интересује да се 
дочепају власти“, навео је он 
и осврнуо се на убиство не-
кадашњег премијера Зорана 
Ђинђића, те упитао присутне 

да ли се сећају ко је из тада-
шње владе поднео оставку.

„Нико. Убијен је човек на 
улазу у Владу коју је водио 
и нико није био крив од њих. 

Нису имали ни моралну, ни 
политичку одговорност. По-
литичка одговорност усле-
дила је на изборима, пошто 
су изгубили већину, а не зато 

што је неко од њих желео да 
поднесе оставку. И они су се 
дрзнули да држе предавања 
о моралу“, закључио је пред-
седник Вучић.

Председник СНС Милош 
Вучевић поручио је на сед-
ници ГО да је обавеза Српс-
ке напредне странке да не 
дозволи да буде зауставље-
но све оно што је урађено за 
државу, што се ради и што 
ће тек бити урађено, поред 
све муке, великог зла, не-

среће и туге која је задесила 
наш народ и нашу државу, 
не бежећи апсолутно од 
било чије одговорности, ни 
у кривично-правном сми-
слу, ни у политичком.

„Геополитичке околности 
намећу посебну дозу опреза, 
многе ствари не зависе од 
нас, али се преламају и преко 
нас. Тим пре, када се деси ве-
лика трагедија, као што нам 
се десило у Новом Саду, то 
је аларм на народно и нацио-
нално јединство“, рекао је 
Милош Вучевић на почетку 
седнице и навео да озбиљни, 
политички одговорни наро-
ди морају да буду јединстве-
ни и солидарни, а да је на 
СНС-у да прави амбијент у 
друштву и у држави, да нес-
метано и без притисака раде 
сви који треба да утврде ре-
левантне чињенице.

ПРостоРије снс у ноВом сАду 
нАкон ВАндАлског нАПАдА

ПРедседник АлексАндАР Вучић 
ПоЗдРАВљА ПРиПАднике Полиције

мишА бАчулоВ ПРедВоди нАПАд 
нА гРАдску кућу у ноВом сАду
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊАЖИВОТНА СРЕДИНА

УНУТРАШЊА И СПОЉНА ТРГОВИНА

ПРИВРЕДА

ДРЖАВНА УПРАВА

ПРАВДА

Министарка Маја Поповић оценила је 
да поновна блокада рада судова и јавних 
тужилаштава у Новом Саду, као и наср-
таји на полицију која штити судије и јавне 
тужиоце представља најгрубљи вид при-
тисака на правосудне органе и покушај је 
рушења институција наше земље. Изрази-
ла је уверење да ће судије и јавни тужиоци 
издржати притисак и поступати у складу 
са законом, као што су и до сада радили.

КУЛТУРА

Министар културе Никола Селаковић 
састао се са Михаилом Швидкојем, посеб-
ним саветником председника Руске Федера-
ције, у оквиру обележавања 20 година међу-
народне фондације Форума словенских кул-
тура. На састанку је истакнуто задовољство 
поводом сусрета у оквиру значајног јубилеја 
Форума, а министар Селаковић захвалио се 
госту на залагању у раду ове организације 
која представља културе 13 словенских зе-
маља са око 300 милиона становника.

Министар одбране Братислав Гашић 
састао се са министром одбране Казахста-
на генерал-пуковником Русланом Жак-
силиковим, који је боравио у званичној 
посети Србији. Министар Гашић пожелео 
је добродошлицу министру Жаксиликову 
и изразио задовољство њиховим другим 
сусретом откако је на дужности мини-
стра одбране. Током састанка, потписан је 
План билатералне војне сарадње за 2025. 
годину.

Нацрт закона о проглашењу Косова и 
Метохије за подручје посебне социјал-
не заштите предвиђа новчану помоћ за 
незапослене држављане Србије на КиМ, 
као и старије од 65 година који нису 
остварили право на пензију. Тим пово-
дом, министар Немања Старовић иста-
као је да је за сада нето износ те помоћи 
20.000 динара и да се очекује да први ко-
рисници ту помоћ добију већ од фебру-
ара идуће године.

Томислав Момировић поднео је остав-
ку 20. новембра 2024. године на функцију 
министра унутрашње и спољне трговине 
председнику Владе Србије Милошу Вуче-
вићу.

Министарка привреде Адријана Ме-
саровић и генерална директорка за ин-
вестиције и сарадњу компаније „Минт“ 
потписале су меморандум о разумевању 
за инвестиционе пројекте у области раз-
воја и логистике у Инђији и Београду. 
Меморандум је потписан током инвести-
ционе конференције у управној згради 
компаније у Шангају. У току ове посете, 
председник Владе Србије Милош Вуче-
вић састао се са председником компаније 
Џонг Хва Чином.

Министарка Јелена Жарић Коваче-
вић и председник Удружења грађана 
„Мрежа инспектора Србије“ Драго-
ман Пауновић потписали су споразум 
о сарадњи у области инспекцијског 
надзора. Жарић Ковачевић рекла је да 
ће нови споразум, кроз континуирани 
дијалог, координацију и унапређење 
комуникације, побољшати положај ин-
спектора у Србији.

Министарка Ирена Вујовић изјавила је 
да је до истека рока за подношење захте-
ва за субвенционисану куповину елек-
тричних возила, Министарству  пристиг-
ло 186 потпуних захтева за куповину 359 
возила. Истакла је да је за исплату свих 
валидних захтева неопходно 205,2 ми-
лиона динара, што је више у односу на 
планирана средства за ову годину, због 
чега је Министарство обезбедило додат-
на средства.

ЗДРАВЉЕ

Министар здравља Златибор Лончар 
разговарао је са грађанима који су из-
ложили своја искуства и проблеме у 
погледу остваривања права на здрав-
ствену заштиту. Министру је посебно 
истакнут проблем у вези са неадек-
ватно пруженом помоћи пацијенту у 
ЗЦ Врање, због чега је наложио хитан 
спољашњи стручни надзор. Министар 
разговара са грађанима сваког петка 
од 10 до 12 часова у просторијама Ми-
нистарства здравља. ФИНАНСИЈЕ

Министар Синиша Мали представио 
је на самиту „Global Banking & Markets: 
CEE, CIS & Turkiye 2024“ у Истанбулу 
економске резултате Србије и пројекат 
ЕКСПО 2027. године. Истакао је да је 
наступ на оваквим догађајима прилика 
да се представницима влада, корпо-
рација и банака представи оно што је 
урађено и да се привуку нови инвес-
титори. Истакао је да је Србија једина 
држава на Западном Балкану која има 
кредитни инвестициони рејтинг и једи-
ни кандидат за пуноправно чланство у 
ЕУ са таквим рејтингом.

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Министар Марко Ђурић разговарао 
је са посланицима Бундестага, Томасом 
Хакером и Јосипом Јуратовићем, и иста-
као значај парламентарне дипломатије и 
политичког дијалога на свим нивоима за 
даље унапређење српско-немачких одно-
са. Поновио је да је пуноправно чланство 
у ЕУ стратешко опредељење Србије и да 
наша земља остаје посвећена свом европ-
ском путу и реформском процесу.

ПОЉОПРИВРЕДА

Министар Александар Мартиновић раз-
говарао је са амбасадором Чешке Јаном 
Бондијем, поводом посете чешког министра 
пољопривреде Марека Виборњија и држав-
но-привредне делегације Чешке. Министар 
Мартиновић изјавио је да се сарадња две 
земље у области пољопривреде креће уз-
лазном путањом, нарочито када је реч о 
трговини пољопривредно-прехрамбеним 
производима. Чешка је посебно заинтере-
сована за увоз јабука и ајвара из Србије.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар за јавна улагања Дарко Гли-
шић изјавио је да се тренутно ради на 37 
изузетно важних пројеката, чија је вред-
ност 55,5 милијарди динара, међу којима 
је најзначајнији пројекат нове дечје кли-
нике „Тиршова 2“. Истакао је да се завр-
шетак радова очекује током наредне две 
године и подсетио да су реконструисани 
здравствени центри у Новом Пазару и 
Врању, да је реконструкција ЗЦ у Про-
купљу при крају, а да је у Кикинди завр-
шена прва фаза.

ГРАЂЕВИНАРСТВО, ИНФРАСТРУКТУРА

Горан Весић поднео је 5. новембра 
2024. године оставку на функцију ми-
нистра грађевинарства, саобраћаја и 
инфраструктуре у Влади Републике 
Србије, као чин моралне и политичке 
одговорности након обрушавања над-
стрешнице на улазу у Железничку ста-
ницу „Нови Сад“.

Влада репУБлиКе СрБиЈе

Председник Владе Ср-
бије Милош Вучевић 

састао се у шангају са пре-
мијером НР Кине Ли Ћијан-
гом, са којим је потврдио 
челично пријатељство две 
земље и позвао га да посети 
нашу земљу, што је Ли при-
хватио. Премијер Вучевић 
захвалио се на гостоприм-
ству и учешћу на Кинеском 
међународном увозном 
сајму. Истакао је да су, то-
ком посете Србији, пред-
седник Кине Си Ђинпинг и 
председник Србије Алек-
сандар Вучић дефинисали 
правце даље сарадње, а да 
је однос две државе поди-
гнут на виши ниво. Нагла-
сио је да је Србија, поред 
економске сарадње, заин-
тересована за унапређење 
сарадње у области образо-
вања, науке и здравства.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

САНАЦИЈА УЛИЦА И ЕЛЕКТРОмРЕЖЕ
Завршена је из-

градња улица Митра 
Ковача и Тринаесте 
пролетерске, укупне 
дужине 550 метара, 
која је започета среди-
ном јула. Поред асфал-
тирања саобраћајница 
и тротоара, радови су 
подразумевали и из-
градњу водоводне и 
канализационе мреже 
и расвете. Почела је из-
градња Треће крајишке 
улице. Радови на об-
нови нисконапонске 
мреже настављени су 
у Стубленици, на изво-
дима ка Ивановићима и 
ка ауто-путу. У насељу 
Трњаци, на трафостани-
ци Ђунис, постављено 
је 17 бетонских стубова 
и око 700 метара само-
носећег кабла. У улици 
Саве Бојанића урађен 
је први део извода тра-
фостанице Света Попо-
вић 2.

2. СОМбОР
ОБНОВЉЕН ДОм КУЛТУРЕ 
У РАСТИНИ

У оквиру пројекта „АГЕ+“, 
почео је са радом Ресурс цен-
тар међугенерацијске сарадње 
и солидарности. Обележен је 
Дан ослобођења града. Уп-
риличен је састанак поводом 
изградње марине у Бездану. 
Град наставља са улагањем у 
спортску инфраструктуру и у 
току ове године завршени су 
радови у 11 насељених мес-
та. У склопу партиципативног 
буџетирања, уређено је 11 
паркинг места у Јоргованској 
улици и обновљена је згра-
да Дома културе у Растини. 
Потпредседница Покрајинске 

владе Сандра Божић одржала 
је састанак са градоначелни-
ком Антониом Ратковићем и 
обишла Индустријску зону и 
прихватилиште за псе и мачке. 
Локална самоуправа рекон-
струисала је 95 пешачких при-
лаза на најфреквентнијим лока-
цијама. Министарство за бригу 
о селу суфинансира куповину 
сеоских кућа за још 14 поро-
дица. Чланица Председништва 
СНС Сандра Божић обишла је 
ГО СНС Сомбор и разговарала 
са активистима. Свечано смо 
обележили славу Свету Петку и 
рођендан СНС.

3. ВРшАц
100 ГОДИНА ВАЗДУхОПЛОВНЕ 
АКАДЕмИЈЕ

Успешно је одржан турнир у 
баскету „три на три“ и хумани-
тарна акција „Масажа за Стефа-
на“.  Одржан је летњи камп за 
децу из социјално угрожених 
породица на Вршачким пла-
нинама. Стартовао је пројекат 
„Студентска картица“. У Општој 
болници и Дому здравља наста-
вљени су бесплатни превентив-
ни прегледи. Основан је први 
Градски волонтерски центар. 
Представници Града присуство-
вали су Данима породице у Пер-
лезу. Градоначелница Драгана 
Митровић отворила је Дане бер-
бе грожђа, манифестацију коју је 

посетило више десетина хиљада 
посетилаца. Обележени су Свет-
ски дан борбе против Алцхајме-
рове болести, Светски дан срца, 
као и 56 година од формирања 
51. Механизоване бригаде. „Ер 
Србија“ и Ваздухопловна акаде-
мија потписале су уговор за шко-
ловање 10 најбољих студената и 
потенцијално запослење. Аеро-
митинг поводом 100 година Ваз-
духопловне академије, пратило 
је 15.000 људи. Уређен је прилаз 
вртићу „Бамби“ и реконструис-
ана је мала огледна башта. ЈКП 
„Други октобар“ уређује насеље 
Мали Рит.

4. ИНђИјА
СТРАНАчКА 
СЛАВА
У организацији ОО 

СНС, у Новим Карлов-
цима обележена je стра-
начка слава Света Петка. 
Поред великог броја ак-
тивиста, обележавању су 
присуствовали страначки 
функционери Алексан-
дра Малетић, Марко Га-
шић, Драгана Радиновић, 
Радмила Митровић...

5. НОВА ВАРОш
мАмОГРАФСКИ ПРЕГЛЕДИ
Општина је поклонила нови мини-утоваривач са до-

датном опремом Јавном предузећу за комуналну де-
латност. Такође, расписала је јавни позив за суфинан-
сирање енергетске санације кућа и станова, за шта су 
локална самоуправа и држава обезбедили 10 милиона 
динара. Дом здравља организовао је бесплатне мамо-
графске прегледе за жене од 45 до 74 година. Општина 
помаже обнову богомоља Српске православне цркве и 
Исламске верске заједнице, као и рад десет удружења 
из области аграра и заштите природе.

6. ЛОзНИцА
РАЗГОВОРИ ЗА СУГРАЂАНИмА

У склопу обележавања Светског дана чистих пла-
нина, Савет за заштиту животне средине и Савет ом-
ладине организовали су акцију сакупљања отпада у 
подножју планине Гучево. Поред разговора са грађа-
нима у просторијама странке, посвећује се пажња и 
обиласку грађана по свим месним одборима. У току 
је постављање дечјег игралишта у порти цркве у МЗ 
Рибарица, уређење простора испред мурала трагич-
но настрадалог полицајца Николе Крсмановића у 
Драгинцу и уређење каналске мреже у МЗ Помијача. 
Потпредседник ГО СНС Марко Јовановић разговарао 
је са мештанима МЗ Крајишници у вези са санацијом 
дела оштећеног пута. Обележили смо 16. рођендан 
странке и страначку славу Свету Петку. На седници 
ГО СНС, за повереника је изабран Жељко Марјановић. 
Чланови ГО, на челу са Марјановићем, разговарали су 
са суграђанима на штанду у центру града и делили 
„СНС Информатор“.

7. зАјечАР
ЗАВРШЕН ВИЗИТОРСКИ ЦЕНТАР
Одржан је састанак МО Градсково, као 

и сасатанак МО Лубница, којем су при-
суствовали члан Председништва СНС 
Бошко Ничић и председник ГО СНС Ми-
лан Станковић, а затим су обишли поро-
дицу Цветковић и уручили хуманитарну 
помоћ. У сали Скупштине града органи-
зован је пријем за учеснике Међународ-

ног балканског фестивала. Поводом Дана 
града, уручена су признања добитницима 
највиших годишњих награда. Свечано је 
обележен завршетак изградње Визитор-
ског центра у оквиру локалитета Феликс 
Ромулијана, у присуству званичника Вла-
де Србије, Делегације ЕУ и амбасаде СР 
Немачке.

дАРко глишић у РедоВном обилАску гРАдилиштА шиРом сРбије
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9. беЛА ПАЛАНкА
ПОСЕТА ФАБРИЦИ

Чешку компанију за произ-
водњу аутоделова „ТГРС“, која 
већ пет година успешно послује у 
Белој Паланци, посетио је пред-
седник Општине Горан Миљковић 
и разговарао са руководством 
и радницима. Компанија „ТГРС“ 
производи волане и ербегове за 
страно тржише и запошљава 114 
радника.

11. СРбОбРАН
УСКОРО ПОчИЊЕ ИЗ-
ГРАДЊА ВРТИћА

Општина Србобран започиње 
изградњу вртића, након чега 
ће листе чекања за упис деце 
бити прошлост. Председница 
Покрајинске владе Маја Гојко-
вић прихватила је иницијативу 
Општине и очекујемо издвајање 
средстава за важан пројекат са-
нације и доградње „Плаве куће“, 

која ће бити десети вртић у нашој 
локалној самоуправи.

12. ЛАПОВО
ЦЕНТРАЛНА ВЕНТИЛАЦИЈА 
У ДОмУ ЗДРАВЉА

Реконструисани објекат Дома 
здравља добио је и најсавреме-
нији систем централне вентила-
ције, који омогућава контролу 
температуре у свим просторијама 
и високу енергетску ефикасност.

14. ГОРњИ 
МИЛАНОВАц
ДОНАЦИЈА ЗА ВРТИћ

После катастрофалног пожара, у 
којем је потпуно изгорео један од 
објеката ПУ „Сунце“, председник 
Општине Дејан Ковачевић, личном 
донацијом, у сарадњи са „Мишко-
вић д.о.о“, обрадовао је малишане 
новим играчкама и дидактичким 
материјалом. ЈП за изградњу доби-
ло је нови камион, а планирана је 

набавка и новог скипа. Такође, пла-
нира се покривање крова и уградња 
столарије на цркви у Велеречи. 
Председник Ковачевић разговарао 
је са мештанима Прањана. Општи-
на Горњи Милановац је пуноправни 
члан Међународне асоцијације гра-
дова весника мира. Обележена је 
страначка слава Света Петка.

17. кЛАдОВО
ПОчЕЛА ИЗГРАДЊА 
КОмПЛЕКСА БАЗЕНА

У присуству државног секрета-
ра Уроша Кандића и председника 
Општине Саше Николића, започе-
та је прва фаза изградње компле-
кса градских базена „Језеро“ са 
пратећим садржајима. Државни се-
кретар Министарства заштите жи-
вотне средине Сара Павков уручи-
ла је председнику Николићу кљу-
чеве „форд“ камиона за сакупљање 
отпада, којим ће управљати ЈП 
„Комуналац“. Председник Нико-
лић угостио је децу и руководиоце 
ансамбла КУД „Полет“. Општина и 
Министарство културе потписали 
су уговор о суфинансирању обнове 
сале Дома културе - замену подне 
облоге, столица и постављање но-
вог биоскопског платна. У оквиру 
Дечје недеље, ђаци прваци заса-
дили су „Дрво генерације“ у дво-
ришту ОШ „Вук Караџић“.

18. ВЛАдИМИРцИ
НОВЕ КОТЛАРНИЦЕ

Потпредседница Владе и ми-
нистарка заштите животне сре-
дине Ирена Вујовић пустила је у 

рад реконструисане котларнице у 
Дому здравља и Општинској уп-
рави, које су прешле на еколошки 
прихватљивији енергент. Седни-
ци МО Јаловик присуствовали су 
чланови и локални функционери. 
Општински функционери Зоран 
Ранковић и Драган Зарић разго-
варали су са мештанима МО Лоја-
нице. Сваке недеље одржавају 
се штандови на којима се дели 
„СНС Информатор“ и разгова-
ра са грађанима. Активисти ОО 
уручили су пакет са намирницама 
породици Влајковић из Кујави-

це. Обележена је страначка слава 
Света Петка.

20. ГОЛУбАц
ОБНОВА ЈАВНИх ОБЈЕКАТА

Постављени су нови цреп и олу-
ци на ОШ „Вељко Дугошевић“ у на-
сељу Барич и нови лимени  кровни 
покривач на Дому културе у насељу 
Брњица. Дом културе у МЗ Усије 
добио је нову столарију, а Спортски 
центар нове рефлекторе. Такође, 
постављени су знакови за обележа-
вање територије Опшине Голубац.

8. кРУшеВАц

ОБЕЛЕЖЕН ДАН ОСЛОБОЂЕЊА ГРАДА
Свечаном академијом и при-

годним манифестацијама обеле-
жили смо Дан ослобођења гра-
да у Првом и Другом светском 
рату. У порти цркве Лазарице 
одржан је програм посвећен 580. 
годишњици од смрти принцезе 
Оливере, најмлађе ћерке кнеза 
Лазара. Патријарх Порфирије и 
архиепископ охридски и маке-
донски Стефан служили су ли-
тургију у манастиру у Ђунису на 
празник Покрова Пресвете Бого-
родице, којој су присуствовали 
градоначелник Иван Манојловић 
и начелница Градске управе Ве-
сна Анђелић. Министри одбране 
Србије и Словачке, Братислав 
Гашић и Роберт Калиник, поло-
жили су венце на споменик ос-
лободиоцима града, посетили 
компанију „14. октобар“ и цркву 
Лазарицу. Oдржани су Сајам сео-
ског туризма, Чарапански дани и 
Пољопривредни сајам. Отворени 

су нови спортски терени код ста-
диона „Јединство“. Свечаности 
поводом Дана општине Трстеник 
присуствовали су др Драгана 

Баришић, Невена Ђурић и Зоран 
Томић. Јесењој акцији чишћења 
одазвала су се јавна предузећа 
и грађани. У просторијама ГО 

СНС обележен је и 16. рођендан 
странке и страначка слава Света 
Петка. Освећен је крст на месту 
будућег храма Свете Петке.

19. ВРњАчкА бАњА
БРОЈНЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Организован је штанд на 
којем су активисти ОО делили 
„СНС Информатор“ и пропа-
гандни материјал странке, а 
акцију је подржао председ-
ник ОО СНС Бобан Ђуровић. 
штанд је организовао и Савет 
за пензионере. Чланови ОО 
прославили су страначку славу 
Свету Петку. Одржани су са-
станци савета ОО и настављен 
је пријем грађана сваке суботе. 
Председник Ђуровић обишао 
је радове на изградњи балон 
хале у Врњцима. Асфалтиране 
су улице 7. јула и Јастребачка 
у Врњачкој Бањи. Обележили 
смо 1.700 година Римског из-
вора и 100 година од каптаже 
извора, 90 година од атентата 
на краља Александра Првог Ка-
рађорђевића, Дан ослобођења 

у Првом и Другом светском 
рату и 83 године од Попинске 
битке. У Подунавцима је от-
кривена Спомен-чесма са име-
нима жртава Првог и Другог 
светског рата. Уручено је нових 
160 борачких легитимација. 
Доделом уговора за куповину 
сеоских кућа са окућницом, 
стамбено су збринуте још три 
породице избеглица. Уручено 
је 14 пакета субвенција неза-
посленим лицима за покретање 
сопствених бизниса. Врњачка 
Бања била је домаћин мани-
фестација: Чувари културног 
наслеђа, Регионални самит 
туризма и здравственог тури-
зма, Сви заједно за јачу Србију, 
Европски клупски куп у шаху, 
Сусрети ветерана фолклора и 
штрапаријада.

10. ЛеСкОВАц
ОКТОБАРСКА НАГРАДА 
ЗА мИНИСТРА СЕЛАКОВИћА

Завршена је реконструкција 
пута Лесковац-Бојник, у дужи-
ни од 1.600 метара. Министарка 
привреде Адријана Месаровић 
и министарка за бригу о поро-
дици Милица Ђурђевић Ста-
менковски обишле су пољопри-
вредно газдинство Марковић 
у Великој Грабовници, које се 
бави производњом ајвара, као и 
домаћег привредника „ДЦП Хе-

мигал“. У присуству министра 
културе Николе Селаковића, 
одржана је свечана седница 
Скупштине града поводом Дана 
града, на којој му је додељена 
Октобарска награда. Поводом 
Дечје недеље, Кабинет гра-
доначелника отворио је врата 
за малишане ПУ „Вукица Мит-
ровић“ и ученике основних и 
средњих школа.

15. ТРСТеНИк
мИЛОШ ВУчЕВИћ 
ПОчАСНИ ГРАЂАНИН

Премијеру Србије Милошу 
Вучевићу уручено је признање 
почасног грађанина Трстеника, 
на свечаности поводом обеле-

жавања Дана општине Трстеник. 
Признање је уручила председни-
ца Општине Милена Турк, у при-
суству многобројних грађана.

16. МАЛИ зВОРНИк
ПУТ У мЗ ДОЊА 
БОРИНА

Брачни пар Марија Гаврић и 
Гојко Савић добили су на кон-
курсу Министарства за бригу 
о селу бесповратна новчана 
средства за куповину куће 
са окућницом у селу Доња 
Борина. Одржани су други 
Михољски сусрети села, а 
учесници и посетиоци дру-
жили су се у дворишту школе 
у Великој Реци. Приведена је 
крају обнова 4,2 километра 
пута у МЗ Доња Борина, коју 
је председник Александар Ву-
чић обећао мештанима овог 
села пре два месеца, када је 
са њима разговорао у Малом 
Зворнику.

13. ПОжАРеВАц
АСФАЛТИРАЊЕ ПУТА 
БЕРАЊЕ - СРЕДЊЕВО

Поводом обележавања 90 го-
дина од убиства краља Алексан-
дра Карађорђевића, положени 
су венци поред бисте краља у 
дворишту Ош „Краљ Алексан-
дар Први“. Прослављен је Дан 
ослобођења града и одржана 

је свечана академија у Центру 
за културу, на којој су уручене 
октобарске награде заслужним 
грађанима. Завршено је асфал-
тирање пута Берање - Средњево. 
Прослављена је страначка слава 
Света Петка.

николА селАкоВић и гоРАн цВетАноВић

бРАтислАВ гАшић ПолоЖио је ВенАц 
нА сПоменик ослободиоцимА гРАдА

ПолАгАње ВенАцА у сПомен-ПАРку „ПоПинА“
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21. МАЛИ ИђОш
ОБЕЛЕЖЕНА СТРАНАчКА 
СЛАВА

Уз молитву и сечење славског 
колача, чланови ОО СНС обеле-
жили су страначку славу Свету 
Петку.

22. кОВИН
ДАН ОСЛОБОЂЕЊА

Централном манифестацијом 
у згради Општине, обележено је 
80 година од ослобођења Ковина 
у Другом светском рату. Чланови 
ОО СНС присуствовали су прос-
лави рођендана СНС у Вршцу и 
обележили су страначку славу 
Свету Петку.

24. ТИТеЛ
ВИДЕОНАДЗОР У ВРТИћУ И 
ШКОЛИ

Заменик председника Општине 
Богољуб Марковић и Покрајин-
ски секретаријат за привреду и 
туризам потписали су уговор о 

додели бесповратних средстава 
за успостављање видеонадзора у 
васпитно-образовним установама. 
Свечано уручење уговора упри-
личено је у салону Покрајинске 
владе, а уговоре је уручила пред-
седница Покрајинске владе Маја 
Гојковић. Средства су намењена 
Предшколској установи „Плави 
чуперак“ у Вилову и ОШ „Исидора 
Секулић“ у Шајкашу.

27. кУРшУМЛИјА
НОВА ЈАВНА РАСВЕТА У 
ДОЊИм ТОчАНИмА

Општина наставља да улаже у 
инфраструктуру како би грађанима 
обезбедила што боље услове за жи-
вот. ЈП за уређивање грађевинског 
земљишта извршило је проширење 
јавне расвете у селу Доње Точане.

28. ПећИНцИ
ГРАЂЕВИНСКИ мАТЕРИЈАЛ 
ЗА ЈОШ ТРИ ПОРОДИЦЕ

Председник Општине Синиша 
Ђокић потписао је уговоре са три 
избегличке породице о додели 
помоћи у грађевинском материја-
лу, у циљу побољшања услова 
становања. „У последње две го-
дине, заједно са Комесаријатом, 
саградили смо 22 стана и уручили 
кључеве за 22 породице“, рекао је 
први човек пећиначке општине.

29. ЛАјкОВАц
АСФАЛТИРАЊЕ 12 ПУТЕВА

Активисти ОО редовно су на 
штанду разговарали са суграђа-
нима и делили „СНС Информатор“ 
и пропагандни материјал. Обеле-

жили смо страначку славу Свету 
Петку. На седници локалног пар-
ламента, усвојен је други ребаланс 
буџета. Почело је асфалтирање 
12 путних праваца, што је незапа-
мћено у историји Лајковца. Рекон-
струисан је кров Културног центра 
„Хаџи Рувим“.

30. РАчА
ПОНОВО РАДИ ШКОЛА У 
ПОПОВИћУ

Председник Владе Србије Ми-
лош Вучевић и министар за јавна 
улагања Дарко Глишић посетили 
су реконструисану школу у Попо-
вићу, која није радила претходних 
15 година. Уз помоћ Министарства 
за јавна улагања, у фебруару је 
почела обнова и доградња старе 
зграде, као и изградња спортског 

терена. Данас наставу у школи 
похађа седам ученика, а уско-
ро ће бити отворено и одељење 
за предшколце. Обележили смо 
страначку славу Свету Петку.

32. беОчИН
хУмАНИТАРНЕ АКЦИЈЕ

Активисткиње Уније жена ОО 
посетиле су вишечлану породи-
цу и припремиле им гардеробу 
и намирнице, а другој социјално 
угроженој породици поклониле су 
шпорет на дрва. Обележили смо 
страначку славу Свету Петку.

33. ВРАње
СТРАНАчКА СЛАВА

Чланови ГО СНС обележили су 
страначку славу Свету Петку. Тра-
диционалним ломљењем колача, 
обављена је примопредаја кум-

ства, а чланству и симпатизерима 
обратио се председник ГО Сла-
виша Булатовић и пожелео слогу, 
здравље и напредак.

35. СРеМСкИ 
кАРЛОВцИ
КАНЦЕЛАРИЈА ЗА РАЗВОЈ 
ПРЕДУЗЕТНИШТВА

На првом спрату Магистрата от-
ворена је Канцеларија за развој пре-
дузетништва и шалтер за привреду, 
као резултат  споразума о пословно-
техничкој сарадњи, који су потпи-
сали председник Општине Дражен 
Ђурђић и директорка Сектора за 
предузетништво Привредне коморе 
Србије Бранислава Симанић. Наши 
чланови присуствовали су прослави 
16. рођендана СНС у Вршцу и обеле-

жили су страначку славу Свету Пет-
ку у страначким просторијама.

37. ОСечИНА
НОВИ АСФАЛТ У СЕЛИмА

Настављени су радови на ас-
фалтирању у Горњем Црниљеву, а 
припремни радови за асфалтирање 
урађени су у селима Комирић и Ло-
патањ. Обележена је страначка сла-
ва Света Петка. Функционери Ни-

кола Томић и Светозар Гачић при-
суствовали су састанцима месних 
одбора у више села наше општине.

39. ПРОкУПље
НОВЕ КЛУПЕ И КАНТЕ ЗА 
СмЕћЕ

Одржан је низ акција чишћења 
градских насеља и околних села. 
Град Прокупље набавио је нове 
клупе и канте за смеће, које су већ 

нашле место у парковима. И брдо 
Хисар добило је нов парковски мо-
билијар, а на трим стази поставље-
но је осам нових канти за смеће.

40. НОВА цРњА
ДЕчЈА СЕДИШТА 
ЗА БИЦИКЛЕ И ВОЗИЛА

Општина је доделила дечја се-
дишта за вожњу бициклом и се-
дишта за децу за путничка возила, 
на основу претходно расписаног 
конкурса. Такође, у циљу побољ-
шања безбедности саобраћаја, 
обележени су пешачки прелази на 
70 локалција и зоне школе.

41. МАЛО цРНИће
СТРАНАчКА СЛАВА

У просторијама ОО СНС Мало 
Црниће обележена је страначка 
слава Света Петка. Сечењу слав-
ског колача присуствовао је пред-
седник ОО Малиша Антонијевић, 
чланови странке и симпатизери.

26. АРАНђеЛОВАц
ПОСЕТА ПРЕДСЕДНИКА ВУчИћА

Председник Србије Александар Вучић при-
суствовао је свечаном отварању новог производ-
ног погона компаније „Књаз Милош“. Министар 
културе Никола Селаковић обишао је археолош-
ко налазиште „Дворине“ и подсетио на предлог 
да овај локалитет добије статус културног до-
бра од изузетног значаја. Организована је акција 
чишћења приобаља језера Гараши, у организа-
цији ЈКП „Букуља“. У току је асфалтирање град-

ског гробља „Рисовача“ и замена канализационе и 
водоводне мреже на више локација. Председник 
Општине Бојан Радовић обишао је фудбалски те-
рен ОФК Аранђеловац, где су недавно поставље-
ни рефлектори, и најавио велика улагања у спорт-
ску инфраструктуру. У малој и великој сали СРЦ 
„шумадија“ постављена је штедљива лед расвета. 
Чланови ОО обележили су страначку славу Свету 
Петку.

31. НОВИ САд

ПЕШАчКО-БИЦИКЛИСТИчКИ мОСТ ДО ПЕТРОВАРАДИНА
Нови Сад добија пешачко-бициклистички 

мост који ће спојити Кеј и Петроварадин-
ску тврђаву, а уговор обухвата изградњу 
приступних саобраћајница и реконструк-
цију постојећег тунела са изградњом лиф-
това до Петроварадинске тврђаве. Градо-
начелник Милан Ђурић, заједно са директо-
ром „Новосадске топлане“ Ненадом Барцем 
и чланом Градског већа за комуналне по-
слове Дејаном шијаком, обишао је топлану 
„Југ“. Градоначелник Ђурић, председник 

Скупштине АП Војводине Балинт Јухас, 
покрајински секретар за образовање Роберт 
Отот, народни посланик Балинт Пастор и 
председник Националног савета мађарске 
националне мањине Арпад Фремонд посе-
тили су предузеће за Новинско-издавачку 
делатност „Мађар со“, где су реновиране 
просторије. Поводом Дечје недеље, градо-
начелник Ђурић угостио је најталентованије 
ученике основних и средњих школа. Град је 
подржао 106 предузетничких радњи, микро 

и малих предузећа. Градоначелник је при-
суствовао Конференцији локалних лидера 
Кине и земаља Централне и Источне Европе, 
у провинцији шандонг. Посетио је и компа-
нију аутомобилске индустрије „СХАЦ“, која 
планира да отвори фабрику у Новом Саду за 
производњу шасија за европско тржиште. 
Активисти МО Ковиљ очистили су депонију 
поред некадашњег хиподрома и уредили 
центар. Пензионери из Пирота посетили су 
пензионере са Грбавице у МЗ 7. јули.

25. цРНА ТРАВА
ТРКА мИРА
Црна Трава била је до-

маћин глобалне „Трке мира“ 
на њеном путу кроз Србију. 
Ово је трећи пут да орга-
низатори манифестације 
изаберу баш нашу Општину 
за домаћина. У дружењу са 
децом на тргу, тркачи из ве-
ликог броја земаља  Европе 
и  света промовисали су зна-
чај очувања мира, уз бакљу 
мира која су деца проно-
сила из руке у руку. У току 
месеца, старе и неисправне 
сијалице јавне расвете за-
мењене су савременим лед 
сијалицама.

Активисти Уније младих ГО СНС делили су 
„СНС Информатор“ на инфопулту и разговарали 
са суграђанима. У шумарицама, и ове године, 
одржана је антиратна манифестација „Велики 
школски час“. Венце крај Споменика стрељаним 
ђацима и професорима положили су професори 
и ученици Прве крагујевачке гимназије, министар 

Немања Старовић, потпредседница Народне 
скупштине Снежана Пауновић, градоначелник 
Никола Дашић, председник Скупштине града 
Ивица Момчиловић, представници амбасада, 
установа... Великом школском часу присуствова-
ли су и министри Дејан Ристић и Славица Ђукић 
Дејановић, као и представници јавног живота.

36. кРАГУјеВАц

ВЕЛИКИ ШКОЛСКИ чАС

34. МедВеђА
РАНчЕВИ ЗА ПРВАКЕ

У септембру нас је посе-
тио директор Координацио-
ног тела Ненад Митровић и, 
заједно са замеником пред-
седника Општине Радетом 
Перовићем, обишао школу у 
Равној Бањи, где је поделио 
ранчеве ђацима првацима.

23. СМедеРеВО
СУБВЕНЦИЈЕ ЗА
 ЕНЕРГЕТСКУ 
ЕФИКАСНОСТ

У Градској управи потпи-
сани су уговори са грађанима 
који су се пријавили за ко-
ришћење субвенција у окви-
ру пројекта „ Чиста енергија 
и енергетска ефикасност“. 
Пројекат реализују Град и 
Министарство енегретике и 
рударства, а његова вред-
ност је 30 милиона динара, 
при чему је Министарство 
обезбедило 18 милиона, а ло-
кална самоуправа 12 милиона 
динара. Грађанима су угово-
ре уручиле градоначелница 
Јасмина Војиновић и чланица 
Градског већа Снежана Ран-
ковић.

38. АЛекСАНдРОВАц
НАСИПАЊЕ ЛОКАЛНИх ПУТЕВА
Чланови ОО обележили су 

страначку славу Свету Петку. 
Грађевинске машине ангажо-
ване су на насипању локалног 
пута туцаником у Ботурићима 
и Кожетину. У МЗ Дашница 
асфалтира се 2,5 километара 
пута према Ратају и уређује 
се село, а радове финансира 
Влада Србије, на иницијативу 

министра одбране Братислава 
Гашића. У МЗ Бзенице у засе-
оку Ђаковићи, насут је пут у 
дужини од око 600 метара, а 
машине и људство ангажовани 
су и на насипању путева у засе-
оку Даниловићи у МЗ Мрмош, 
док је планирано насипање у 
засеоцима Милинчићи и Блац-
ки поток.
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СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
42. жАбАРИ
ДАН ОПШТИНЕ

Обележен је Дан општине и 80 
година од ослобођења града у 
Другом светском рату. Октобарска 
награда припала је Министарству 
туризма и омладине, а председ-
ник Општине Јован Лукић уручио 
је признање помоћници министра 
Вишњи Ракић. Одржана је култур-
на манифестација „Дани Војислава 
Илића Млађег“ у Ореовици.

43. ВеЛИкА ПЛАНА
ПРИКЉУчЕЊЕ НА ГАСНУ 
мРЕЖУ

ЈКП „Градска топлана“, у са-
радњи са Србијагасом, наставила 
је радове на прикључењу грађана 
на дистрибутивну гасну мрежу у 
циљу подизања енергетске ефи-
касности. Председник Општине 
Страхиња Павешковић, заједно 
са сарадницима, обишао је школу, 
вртић и сва критична места која 
захтевају санацију у МЗ Радовање. 
Изградња и опремање дечјег 
комплекса у близини објекта ПУ 
„Дечије царство“, доноси нове 
садржаје за најмлађе суграђане. 
Велика Плана добила је урбани 
врт у оквиру пројекта „Никло као 
ја“. Поводом Дана ослобођења у 
Првом светском рату, одржан је 
концерт виолинисте професора 
Јована Колунџије.

44. кУчеВО
ПРВИ ПАКЕТОмАТ

У склопу обележавања Дечје 
недеље, председник Општине Не-
над Микић угостио је малишане из 
предшколских група и из основних 
школа, а присуствовао је и свечаној 
академији у школи у Волуји. Обе-
лежили смо Дан општине и Међу-
народни дан девојчица. Постављен 
је пакетомат на платоу испред по-
ште. Председник Микић обишао 
је радове на реконструкцији са-
обраћајнице од магистралног пута 
ка центру Каоне. Поводом Дана 
бриге о најстаријима, Микић је по-
сетио кориснике Центра за одрас-
ла и старија лица. Обележили смо 
страначку славу Свету Петку.

45. ИРИГ
ЈЕСЕЊЕ мАНИФЕСТАЦИЈЕ

Одржана је „Гушчијада“ у Ша-
тринцима, а манифестација „Од-
куд идеш, Никола“ у Крушедолу. 
Председник Општине Тихомир 
Стојаковић потписао је уговор у 
Покрајинској влади којим ће се 
обезбедити видеонадзор у шко-
ли у Јаску и бесплатан интернет у 
централној зони Врдника. Почињу 
радови на спољашњем уређењу 
Дома културе у оквиру пројекта 
„Градови у фокусу“ Министар-
ства културе. Манифестацијом 
„Јесен стиже, дуњо моја, кукурузи 

већ су зрели“ завршава се циклус 
јесењих манифестација у сели-
ма. Удружење жена „Јазак“, уз 
подршку Општине и Покрајинског 
секретаријата за пољопривреду, 
организовало је Јесењи програм. 
Потписани су уговори за замену 
столарије у 25 домаћинстава која 
су испунила услове. У Јаску је одр-
жан Међународни турнир у шаху. 
Санирана је дивља депонија у Не-
радину.

48. ПРИбОј
НАЦИОНАЛНИ 
ПЛАНИНАРСКИ ЦЕНТАР

Садњом 33 саднице бора, које 
симболизују 33 године предузећа, 
у Прибоју је обележен Дан ЈП „Ср-
бијашуме“. У Општој болници за-
послено је 12 нових лекара, углав-
ном специјалиста. У Прибоју ће се 
градити Национални планинарски 
центар „Бучје“ на Голим брдима. 
Одржан је Сајам запошљавања, на 
коме је 24 послодаваца понудило 
више од 200 радних места, разли-
читих профила, пре свега машин-
ске струке. Отпочела је процедура 
за збрињавање паса луталица.

49. бечеј
ОПРЕмА ЗА 
ПРЕДШКОЛСКУ УСТАНОВУ

Председница Покрајинске вла-
де Маја Гојковић и покрајински 
секретари Александра Ћирић 
Бошковић и Бојан Врањковић 

51. зВечАН
ФЕСТИВАЛ СЦЕНСКОГ ПОКРЕТА

СЛАВА ПЕћКЕ ПАТРИЈАРШИЈЕ
КанцелариЈа за КиМ

Светој архијериској 
литургији, коју је слу-
жио владика Тихон, уз 
саслужење више свеште-
нослужбеника, поводом 
храмовне славе манасти-
ра Пећка патријаршија 
- Покрова Пресвете Бо-
городице, присуствовао 
је велики број верника из 
свих крајева Србије, Црне 
Горе и Републике Српске. 
Игуманији, сестринству и 
верном народу, празник 
је честитала помоћница 
директора Канцеларије 
за Косово и Метохију Ми-
лена Парлић.

ПРЕДСТАВЉАЊЕ НА САЈмУ 
КЊИГА У БЕОГРАДУ
Канцеларија за Косово и 

Метохију и ове године, у ок-
виру 67. Међународног сај-
ма књига у Београду, пред-
ставила је издаваштво и 
стваралаштво Срба са КиМ. 
Публици су се представи-
ли уметници, књижевници 
и научни радници који се у 
свом стваралаштву баве те-
мом КиМ.

52. шТРПце
САДЊА ДРВЕћА НА мЕСТУ 
НЕКАДАШЊЕ ДЕПОНИЈЕ

На местима на којима су биле ди-
вље депоније,  засађена су стабла 
липе, а радове је обишао Далибор 
Јевтић са сарадницима. Делегација 
из Зрењанина, на челу са генералним 
секретаром Спортског савеза града 
Вукосавом Ђапић Атанацковић, гене-
ралним секретаром Школског спорта 
за покрајину Војводину Јованом Ле-
кићем, директором Туристичке ор-
ганизације Сањом Костић Петровић, 
председником Савеза педагога за 
физичку културу Маринком Пајићем 
и референтом за ученичка питања 
Лепом Жељски, посетила је Штрпце. 
Гости су донирали спортске рекви-
зите спортским друштвима и Предш-
колској установи „Шарско лане“, а 
угостио их је Далибор Јевтић.

У ПАСЈАНУ ОБЕЛЕЖЕН ПРАЗНИК 
СВЕТЕ БОСИЉКЕ

Светом архијерејском литур-
гијом и културно-уметничким 
програмом, којем је присуство-
вала помоћница директора Кан-

целарије за КиМ Светлана Ми-
ладинов, обележен је празник 
Свете великомученице Босиљке 
Пасјанске.

50. кОСОВСкА МИТРОВИцА
НАСТУП ГРАДСКОГ хОРА У НИШУ
Градски хор наступао је на пр-

вом Међународном дечјем хор-
ском фестивалу „Чаробна нота“ 
у Нишу. Гостовање Градског 
хора омогућио је Привремени 

орган општине Косовска Мит-
ровица. Иначе, хор је основан 
децембра 2023. године и броји 
више од 40 чланова старости до 
16 година.

53. ГРАчАНИцА
ОБЕЛЕЖЕН ЈУБИЛЕЈ ШКОЛЕ

Позоришном предста-
вом „Чекајући крај партије” 
Приштинског народног по-
зоришта,  свечано је отворен 
Фестивал сценског покрета и 

кореодраме, који организује 
Факултет уметности Универ-
зитета у Приштини, са привре-
меним седиштем у Косовској 
Митровици.

Свечано је обележено 150 
година постојања школе „Краљ 
Милутин“ у Грачаници. Делега-
ција из Грачанице посетила је 
Међународни сајам туризма и 

сеоског туризма у Крагујевцу, а 
у разговорима са организатори-
ма Сајма и представницима Кра-
гујевца, договорили смо учешће 
наше Општине следеће године.

боравили су у радној посети Бе-
чеју, где их је дочекао председ-
ник Општине др Вук Радојевић 
са сарадницима. Током обиласка, 
посетили су Предшколску уста-
нову „Лабуд Пејовић“ и уручили 
вредну донацију у виду спортске 
опреме и реквизита. Општина, у 
сарадњи са Удружењем младих 
и Канцеларијом за младе, и ове 
године спроводи акцију „Буџет 
по мери грађана и ти се питаш“. 
На састанку на тему образо-
вања, угостили смо делегацију 
Покрајинског секретаријата за 
образовање и представнике ло-
калних самоуправа из Жабља, Те-
мерина и Титела.

54. СВИЛАјНАц
НАВОДЊАВАЊЕ РЕСАВСКЕ 
ЦЕЛИНЕ

У току је завршетак прве фазе 
радова на изградњи система за 
наводњавање Ресавске целине.  
Најбољим студентима уручене 
су Општинске награде, у износу 
од 100.000 динара. На највећој 
спортској манифестацији, шес-
том Свилајначком полумарато-
ну, учествовало је око 700 тр-
кача из Србије и иностранства, 
а промотер је била Оливера 
Јевтић, једна од најбољих ма-
ратонки Европе свих времена. 
Одржан је традиционални Сајам 

пчеларства, пчелињих произво-
да и опреме.

55. кАњИжА
УСЕЉЕНО 150 СЕОСКИх 
КУћА

Заменик председника Општи-
не Небојша Ракић обишао је 
две породице које су обезбеди-
ле себи дом путем конкурсних 
пријава Министарства за бригу 
о селу за куповину сеоских кућа. 
Општина Кањижа, са 150 реали-
зованих пријава за сеоске куће, 
предњачи у Србији по овом пи-
тању. У присуству председника 
Општине, Ракић је уручио кљу-

чеве аутомобила Полицијској 
станици, за чију набавку су сред-
ства обезбеђена из општинског 
буџета.

56. ћИћеВАц
РАДОВИ НА 
ТРГУ мЛАДИх

Уређена је фасада општин-
ске зграде и енергетски је са-
нирана зграда Народне библи-
отеке на Тргу младих. Такође, 
завршена је изградња вртића, 
што је највећа инвестиција 
у нашој Општини. Обележи-
ли смо страначку славу Свету 
Петку.

46. зРењАНИН
ОБРИСИ БУДУћЕГ АУТО-ПУТА

У присуству великог броја чланова и симпати-
зера, обележена је страначка слава Света Петка. 
Градилиште будућег ауто-пута А6 Београд - 
Зрењанин - Нови Сад отворено је и на територији 
Града Зрењанина. Са обе стране пута Мужља - 
Лукино Село грађевинска механизација трасира 
прве километре саобраћајнице чији се обриси 
увелико назиру. Градоначелник Симо Салапура 
посетио је седиште компаније „шандонг Лин-
глонг“ у граду Zhaoyuan, у провинцији шандонг. 
Одборници Скупштине града усвојили су изме-
не и допуне буџета за 2024. годину. Пољопри-

вредна школа добила је савремен трактор, на 
основу конкурса Покрајинског секретаријата за 
пољопривреду, водопривреду и шумарство, уз 
учешће Града. У изградњу новог објекта ОСш 
„9. мај“ уложено је више од 50 милиона динара. 
Градоначелник Салапура посетио је Лукићево, 
где су постављени лежећи полицајци, а у плану 
је и асфалтирање Светосавске улице. Заменик 
градоначелника Саша Сантовац, са сарадници-
ма и представницима МЗ Берберско - Болница, 
обишао је Ритску улицу, која је недавно први пут 
пресвучена асфалтом.

47. кОВАчИцА
СВЕчАНОСТ ПОСВЕћЕНА 
мИхАЈЛУ ПУПИНУ

У Идвору је свечано обеле-
жено 170 година од рођења 
Михајла Пупина и стогодишњи-
ца од добијања Пулицерове на-
граде, уз подршку Министар-
ства културе и Покрајинске 
владе. Отварањем 73. Кова-
чичког октобра, прослављена је 
културна разноликост Општи-
не. На свечаној академији 
поводом обележавања 230. 
годишњице Дебељаче, Петар 

Вишњички, председник Општи-
не Ковачица, примио је при-
знање за подршку развоју овог 
места. Одржано је предавање 
о безбедности у саобраћају за 
ученике Гимназије „Михајло 
Пупин“, а фестивал „Младост 
пева“ одржан је у Уздину. Чла-
нови Карате клуба из Дебељаче 
бранили су боје Србије на 31. 
Светском шотокан карате шам-
пионату у Београду.

ПРедседницА ПокРАјинске ВлАде мАјА 
гојкоВић ПосетилА је идВоР
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Град БеОГрад БРИГА О ГРАЂАНИМА

Отворена нова аутобуска станица на новом Београду

завршена исплата ђачке помоћи од 20.000 динара за 
200.000 школараца

Уклоњено 25 нелегалних сплавова са шеталишта 25. мај

завршетком свих радова, Карађорђева улица постала је 
обилазница око центра града

Сва нова возила јавног превоза и возила млађа од 
две године биће плаве боје

57. СУбОТИцА

ТЕСТИРАЊЕ НОВЕ ДЕОНИЦЕ БРЗЕ ПРУГЕ

58. књАжеВАц
НОВИ ТЕНИСКИ ТЕРЕНИ

У оквиру Европске недеље 
спорта, отворени су нови тениски 
терени у комплексу Градског ста-
диона. Свечаном отварању при-
суствовао је председник Општине 
Милан Ђокић са сарадницима, а на 
терену су били и књажевачки клу-
бови ТК „Магнет“, ТК „Књажевац“, 
ШФ „Попај“, ЖФК „Књажевац“, КК 
„Леда“, КК „Књажевац 1950“.

59. ПЛАНдИшТе
УРЕЂЕЊЕ БАНКИНА 
ПОРЕД ПУТЕВА

Чланови ОО обележили су стра-
начку славу Свету Петку. Општина, 
у сарадњи са Министарством заш-
тите животне средине, поставила 

је камеру на високоризичним лока-
цијама у циљу превенције нелегал-
ног одлагања отпада и спречавања 
настанка дивљих депонија. У са-
радњи са Министарством за бригу 
о селу, додељене су сеоске куће са 
окућницом за још три породице. У 
току је уређење банкина и канал-
ских мрежа за одводњавање. Зах-
ваљујући средствима Владе Србије 
и Министарства правде, завршена 
је санација школских зграда у Ве-
ликој Греди, Милетићеву и Хајду-
чици. Настављено је са обележа-
вањем хоризонталне саобраћајне 
сигнализације на локалним путеви-
ма. Одржан је 22. Фестивал крајиш-
ких изворних песама „Крајишки би-
сери“. По Урбанистичком пројекту, 
планирана је изградња 20 био-
гасних постројења од по 999 КW 
за производњу струје. Расписан је 

конкурс за новчану помоћ студен-
тима прве године основних, мастер 
и докторских студија.

61. деСПОТОВАц
ОБЕЛЕЖЕНА СВЕТА ПЕТКА

Чланови ОО обележили су 
страначку славу Свету Петку ре-
зањем славског колача у цркви 
Деспота Стефана Лазаревића, у 
присуству чланова, функционера 
и симпатизера странке.

62. кУЛА
ДОНАЦИЈА 
мИНИСТАРСТВА КУЛТУРЕ

У страначким просторијама у 
Кули, Црвенки, Сивцу, Крушчићу, 
Руском Крстуру и Липару свеча-
но је обележена страначка слава 

Света Петка. Одржана је акција 
превентивних прегледа у Дому 
здравља. Представници Општине 
посетили су Бачалмаш, где је от-
ворен пројекат „Локални људи и 
локални производи без граница“. 
Министарство културе одобрило 
је средства за опремање Градске 
библиотеке и музеја. Одржани 
су јубиларни 10. Дани бундеве. 
Општина је доделила 12 станова за 
ратне војне инвалиде и породице 
палих бораца. Обележен је Дан ос-
лобођења у Другом светском рату. 
Завршена је реконструкција Улице 
Маршала Тита у Руском Крстуру. 
Савет за саобраћај поклонио је 
бојанке вртићу „Сунчица“. Одржа-
на је радионица на тему позицио-
нирања Куле на туристичкој мапи 
Србије, као и ватрогасна вежба и 
изложба ситних животиња.

Председник Србије Александар 
Вучић присуствовао је тестирању но-
воизграђене деонице брзе пруге од 
Новог Сада до Суботице специјалним 
возом немачких железница. Дочекао 
га је градоначелник Стеван Бакић, а 
председник Вучић рекао је да ће се, 
када пруга буде отворена, од Београ-
да до Суботице стизати за само сат и 
10 минута. Водећи израелски истори-
чар, стручњак за „Холокауст“ и аутор 
великог броја научних радова, Ги-
деон Грајф, одржао је предавање на 
тему Јасеновца. Наш град био је један 
од шест војвођанских општина и гра-
дова који су се представили на Сајму 
некретнина и инвестиција „Exporeal“ 
у Минхену. Обележен је Дан осло-
бођења града у Другом светском 
рату. Градоначелник Бакић састао се 
са репрезентативком Србије у боксу 
Кристином Нађ Варга, која је освоји-
ла златну медаљу на Европском пр-
венству за млађе сениорке и сениоре 
у Бугарској.

60. кРАљеВО
СА ГРАЂАНИмА 
НА ШТАНДУ
Чланови Савета за младе ор-

ганизовали су штанд на улазу 
у Градску пијацу и грађанима 
делили страначки промо ма-
теријал и „СНС Информатор“. 
штанду су присуствовали пред-
седник ГО СНС и градоначел-
ник др Предраг Терзић, пред-
седник омладине и начелник 
Рашког управног округа Стефан 
Аџић, као и градски већници, 
директори јавних предузећа и 
установа и активисти одбора. 
Обележили смо страначку сла-
ву Свету Петку и 16. рођендан 
странке.

алеКСандар 
ШапиЋ, 

градоначелник 
Београда

5 Важних ВеСти за БеОГрађане

63. беОГРАд
СВЕчАНО ОБЕЛЕЖЕНА СВЕТА ПЕТКА
Поводом обележавања 80 го-

дина од ослобођења Београда 
у Другом светском рату, акти-
висти свих општинских одбо-
ра организовали су штандове, 
разговарали са грађанима и по-
дсетили их на важност очувања 
сећања на храбре борце који су 
дали животе за слободу.

У просторијама ГО СНС Бео-
град, у присуству чланова, сим-
патизера и пријатеља странке, 
сечењем славског колача, обе-
лежена је страначка слава Све-
та Петка. Домаћин славе био је 
члан ГО СНС Београд Алексан-
дар Кемивеш. Страначка слава 
обележена је и у свим београд-
ским одборима.

64. САВСкИ ВеНАц
ДРУЖЕЊЕ У СТРАНАчКИм 
ПРОСТОРИЈАмА

ГО Савски венац припремила је за своје суграђане бесплатне улаз-
нице за позориште, као и бесплатну обуку за коришћење рачунара и 
мобилних телефона и курс енглеског језика за пензионере. Почела је 
нова сезона бесплатног позоришта за децу у театру „Змај“. Одржан 
је Фестивал дечјег стваралаштва. Расписан је јавни конкурс за суфи-
нансирање мера енергетске санације кућа и станова. Председник ГО 
Савски венац Милош Видовић разговарао је са грађанима у месним 
заједницама. Потпредседница Главног одбора СНС Ирена Вујовић и 
чланови ОО обележили су славу странке Свету Петку. Функционери и 
активисти, уз пригодне поклоне, честитали су славу нашим чланови-
ма. Редовно на штандовима разговарамо са суграђанима.

65. ЛАзАРеВАц
ОБЕЛЕЖЕНА СЛАВА

У  Лазаревцу је обележена 
Дечја недеља под слоганом „Ја 
сам дете, имам план, толеранција 
и љубав за сваки дан“. Одржани 
су Јесењи карневал и Национал-
на изложба паса свих раса. Под 
покровитељством ГО Лазаревац, 
пољопривредницима је подеље-
но 63 ротационих светала. У МЗ 
Рудовци асфалтирана је Апатин-

ска улица, а у МЗ Велики Црљени 
комплетно је реконструисан тро-
тоар поред ТЕ „Колубара А“. По-
вереник ОО Томислав Рикановић, 
са сарадницима, одржао је бројне 
пријеме грађана, док су активисти 
делили страначки материјал и раз-
говарали са суграђанима на штан-
довима. Обележили смо странач-
ку славу Свету Петку.
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75. НОВИ беОГРАд
УВЕК СА ГРАЂАНИмА

Организовани су разговори са 
грађанима у месним одборима 
Белвил, Бежанијска коса, Павиљо-
ни и Савски кеј, у циљу решавања 
инфраструктурних и личних про-
блема који их брину.

76. МЛАдеНОВАц
ПЛАНИРАЊЕ БУДУћИх 
АКТИВНОСТИ

Редовно организујемо пријеме 
грађана у страначким просторија-
ма. На састанцима ОО разговара-
ли смо о циљевима и плановима 
за наредни период. Обележен је 

рођендан странке. Поводом Свет-
ског дана пешачења, чланови Са-
вета за пензионере организовали 
су шетњу трим стазом у Селтерс 
бањи. Одржан је Караван безбед-
ности саобраћаја, чији је циљ по-
већање свести грађана о важности 
поштовања саобраћајних прописа.

78. ОбРеНОВАц
ИЗГРАДЊА ДЕПОНИЈЕ

Председник ГО Обреновац 
Милорад Грчић, са сарадницима, 
обишао је радове на изградњи 
регионалне депоније у Каленићу. 
Општина Обреновац једна је од 16 
општина које су укључене у реали-
зацију овог пројекта.

71. СТАРИ ГРАд
СЛУШАмО ПРОБЛЕмЕ 
СУГРАЂАНА

Кроз редовне разго-
воре са грађанима, наши 
функционери упознају се 
са проблемима на Старом 
граду, а затим раде на њи-
ховом превазилажењу и 
решавању. На редовним 
састанцима одбора, пра-
вили смо планове будућих 
активности према приори-
тетима.

67. бАРАјеВО
ШТАНДОВИ НА ВИШЕ ЛОКАЦИЈА

Сваког понедељка одржа-
вају се састанци ОО и свих 
месних одбора. Активисти и 
функционери редовно су одр-
жавали штандове на више ло-
кација у центру. Поводом Дечје 
недеље, активисти и функцио-
нери организовали су дружење 
за најмлађе, а поводом Међуна-
родног дана девојчица, функ-

ционери и активисти посетили 
су породице са девојчицама и 
уручили им поклоне обезбеђе-
не из личних средстава. Про-
славили смо 16 година од осни-
вања Српске напредне странке. 
Обележили смо Светски дан 
вегетације садњом дрвећа око 
дечјих игралишта, Дома здра-
вља и вртића.

70. ВОждОВАц
ПОмОћ ЗА СТАРИЈЕ СУГРАЂАНЕ
Поводом Међуна-

родног дана старијих 
особа, активисти МО 
Бели Поток посетили 
су своје старије члано-
ве и уручили им при-
годне поклоне, обез-
беђене из сопствених 
средстава. Уклоњена 
је велика депонија на 
Кружном путу код 
Белог Потока. На 
иницијативу грађана, 
реновиран је парк из-
међу улица Ђорђа Ан-
дрејевића Куна и Ди-
митрија Маринковића. 
Радници ЈКП „Зелени-
ло Београд“ офарбали 
су мобилијар, попра-
вили клупе, љуљаш-
ке, покосили траву, 
однели смеће. Пред-
седница ГО Вождовац 
Бојана Јакшић разговара сваке 
суботе са мештанима у месним 

заједницама, а сваког уторка на 
пријему грађана у општинској 
згради.

74. зВездАРА
КО РЕЦИКЛИРА - БУДУћНОСТ БИРА

Почео је пројекат „Ко рецик-
лира - будућност бира“, који 
заједнички реализују ГО Звез-
дара и ЈКП „Градска чистоћа“, а 
намењен је свим ђацима прваци-
ма. У организацији Министар-
ства здравља, у Дому здравља 
обављени су бесплатни превен-
тивни прегледи грађана. Пред-
седник Градске општине Миха-
ило Досковић и директор Аген-
ције за безбедност саобраћаја 
Бранко Стаматовић посетили су 
Ош „Павле Савић” и ђацима пр-
вацима уручили флуоросцент-

не прслуке и наруквице, као и 
књигу „Пажљивкова правила 
у саобраћају“. Поводом Дана 
општине, уручене су награде 
ученицима генерације 14 ос-
новних и девет средњих школа. 
Уручено је 80 поклон пакета до-
бродошлице бебама. Чланови 
Саветa за социјалну заштиту, 
поводом Међународног дана 
старих лица, посетили су пен-
зионерку Десанку Ристић. Акти-
висти МО Коњарник уредили су 
игралишта и освежили клупе у 
Бегејској и Гламочкој улици.

66. ВРАчАР
ДРУЖЕЊЕ СА КОмШИЈАмА

Одржани су састанци са акти-
вистима МО на тему планирања 
и организације рада у будућем 
периоду. Руководство ОО СНС 
Врачар организује пријем су-

грађана који желе да изнесу 
своје проблеме, како би им 
помогли у решавању. ГО Вра-
чар свечано је обележила Дан 
општине.

69. ГРОцкА
РЕКОНСТРУКЦИЈА УЛИЦА

Реконтруисан је коловоз у ули-
ци Хајдук Станка, од раскрснице 
са улицом Васе Чарапића до 

скретања за Гавран, уз проши-
рење коловоза на критично уској 
деоници на улазу у насеље.

68. СОПОТ
УРЕЂЕЊЕ ЈАВНИх 
ПОВРШИНА
Одржан је петнаести Сабор фрула-

ша. У току је уређење јавних површи-
на у МЗ Раља, Сопот и Мали Пожаре-
вац око спомен обележја стрељаним 
родољубима. Активисти ОО, пово-
дом обележавања годишњице осло-
бођења Београда, уредили су простор 
око споменика Космајско-посавског 
партизанског одреда, подигнут у част 
погинулим борцима у Другом свет-
ском рату. Председник ОО разгова-
рао је са грађанима.

72. СУРчИН
БРОЈНИ РАДОВИ У ОПШТИНИ

Председник ГО Сурчин, сва-
ког четвртка прима суграђане и, 
уз помоћ својих сарадника, ре-
шава њихове проблеме. Отворен 
је кориснички центар ЈКП „БВК“, 
који ради сваког радног дана од 
7:30 до 15:30 часова. У току је 
реконструкција дела Београдске 
улице код Новог гробља, у ин-
дустријској зони у Добановци-
ма, као и реконструкција трото-

ара у Улици мира у Бољевцима. 
ГО Сурчин доделила је ауто-се-
дишта за бебе рођене у текућој 
години. У току је уклањање ди-
вље депоније на путу за ЕКСПО 
2027, као и друга фаза уређења 
каналске мреже у Доњем пољу. 
У сарадњи Дома здравља и 
Општине, организована је три-
бина о превенцији карцинома 
дојке.

73. РАкОВИцА
ПОКЛОНИ ЗА КОмШИЈЕ

Чланови ОО обележили су 16. 
рођендан СНС. Сваке недеље ор-
ганизовани су пријеми грађана. 
Обележили смо Међународни 
дан старих и Светски дан девој-
чица, и уручили поклоне ста-
ријим суграђанима и породицама 
са децом, обезбеђене из личних 
средстава. Сваког викенда ор-
ганизујемо штандове на којима 
делимо промотивни материјал. 
Свечано су обележени Дан 
општине и слава. Уређен је парк 
на Видиковачком венцу. Урађени 
су фасада на згради Месне зајед-
нице, прилаз и парк у Скојевском 

насељу, као и простор око спо-
меника у улици Пере Велими-
ровића. Дечји паркови уређени 
су у Јелезовачкој, Пландишкој и 
улици Александра Војиновића. 
На Миљаковцу 3 уређене су јавне 
површине. На молбу грађана, ГО 
Раковица обезбедила је механи-
зацију за чишћење одводног ка-
нала у улици Александра Војино-
вића, чиме је умањена могућност 
изливања након падавина. Орга-
низован је излет за пензионере у 
Тополу и Орашац. Дом здравља 
организовао је превентивне ле-
карске прегледе без заказивања.

77. чУкАРИцА
ДРУЖЕЊЕ НА ШТАНДОВИмА
Улица 7. јула у Великој Мошта-

ници пресвучена је новим слојем 
асфалта и рехабилитован је коло-
воз у три улице у Сремчици. Еки-
пе ЈКП „Београдски водовод и ка-
нализација“ замењују дотрајале 
азбестне цеви у Требешкој улици. 
У склопу ове реконструкције, у 
суседној улици Милке и Тоше 
Руса биће реконструисана водо-

водна мрежа. Водоводна мрежа 
реконструише се у Змајевачкој 
улици у Жаркову. Малишани 
са Чукаричке падине добили су 
ново игралиште на Лазаревачком 
друму, a радови су обухватили 
и санацију простора за одмор и 
пешачких стаза. Наши активисти 
редовно се друже са суграђанима 
на штандовима.
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